
Proces-verbal

încheiat în sedinta ordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucuresti din data

de 29 octombrie 2008, orele 13,00

Sedinta a avut loc în sala de consiliu de la etajul III din cladirea
Primariei Municipiului Bucuresti, la care au participat 53 din cei 55 de
consilieri generali.

La sedinta au participat urmatorii: dortmul Primar General Sorin
Oprescu, domnul Toma Tudor Secretar General al Municipiului
Bucuresti, domnul Ion Tincu - Prefectul Municipiului Bucuresti.

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului propriu al
Primariei Municipiului Bucuresti, directorii regiilor autonome aflate sub
autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucuresti, presa si
televiziunea.

La sedinta au fost absenti urmatorii: Berbecaru Alin Dumitru,
Purcarea Sorin,

Domnul Secretar General Tudor Toma
Înainte de începerea sedintei am o sarcina neplacuta si dureroasa,

poate deja cunoasteti sau daca nu cunoasteti am avut un eveniment
tragic în cadrul institutiei. Domnul Paul Terzi ne-a parasit pe neasteptate.
Nu se mai afla printre noi, în afara ca a fost un om bun,un om deosebit,
un prieten adevarat si un coleg de exceptie, as putea sa va spun foarte
multe despre dânsul, mie personal îmi pare rau ca nu l-am cunoscut mai
demult. De asemenea, în numele institutiei vreau sa transmit familiei,
sincere condoleante si v-as ruga, daca sunteti de acord cu mine sa tinem
un moment de reculegere În amintirea dumnealui.

Dumnezeu sa-I odihneasca.
De asemenea, vreau sa multumesc colegilor care s-au luptat sa

pastreze În biroul lui candeluta aceea traditionala si pentru ceilalti sa le
dea Dumnezeu macar jumatate din mintea, întelepciunea si tactul
dânsului.

Voi da citire notelor În atentia Consiliului General al Municipiului
Bucuresti:

Va aducem la cunostinta ca Liga Asociatiilor de Proprietari
HABITAT prin adresa nr.3761/29.10.2008, a solicitat dezbaterea publica
a proiectului de hotarâre privind aprobarea taxei municipale pentru apa
uzata si aprobarea actului aditional la Contractul de Concesiune cu
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privire la furnizarea de servicii de alimentare cu apa si canalizare pentru
municipiul Bucuresti, Încheiat cu SC Apa Nova Bucuresti SA

Pentru respectarea prevederilor Legii nr.52/2003 privind
transparenta decizionala În administratia publica, proiectul de hotarâre
care initial prevedea si preluarea statiei de epurare Glina si a bunurilor
aferent~, a fost supus dezbaterii publice În luna mai a.c. si ulterior, la
solicitarea Comisiei Utilitati Publice, a fost scindat În doua proi~cte
sepaCrate~unul prin care se aproba taxa municipala pentru apa uzata si
altul prin care se preiau bunurile aferente statiei Glina.

Directia Protectia Mediului si Educatie Eco-Civica - Unitatea de
Implementare a Proiectului ISPA, În calitate de initiator a adus la
cunostinta Consiliului General al Municipiului Bucuresti faptul ca nu au
fost operate modificari pe fondul proiectului supus dezbaterii publice, prin
urmare nu este necesara declansarea unei noi proceduri.

Prin adresele Înregistrate la Cabinet Secretar General sub nr.
3821/6/28.10.2008 si la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a CGMB
sub nr. 3747 si 3758/28.10.2008 Asociatia Salvati Bucurestiul ne aduce
la cunostinta urmatoarele:

Conform art. 37 alin. (3) din Legea nr. 350/2001 privind
amenajarea teritoriului si urbanismul, cu modificarile si completarile
ulterioare "Componenta nominala a Comisiei tehnice de amenajare a
teritoriului si urbanism si regulamentul de functionare se aproba de
consiliul judetean, consiliul local municipal, orasenesc, respectiv de
Consiliul General al Municipiului Bucuresti, la propunerea
presedintelui consiliului judetean, a primarului, respectiva primarului
general al municipiului Bucuresti, pe baza recomandarilor
asociatiilor profesionale din domeniul amenajarii teritoriului,
urbanismului, constructiilor, institutiilor de Învatamânt superior si
ale arhitectului-sef'.

Totodata, asociatia solicita verificarea legalitatii proiectului de
hotarâre privind aprobarea componentei nominale a Comisiei mai sus
mentionata având "temeri Întemeiate asupra faptului ca exista persoane
nominalizate pentru Comisia Tehnica de Amenajare a Teritoriului si
Urbanism care nu au fost recomandate de asociatiile profesionale sau de
arhitectuI-sef' .

Fata de cele de mai sus, asociatia sustine ca "În situatia În care
nu vom avea proba recomandarilor asociatiilor profesionale sau ale
arhitectului-sef pentru fiecare dintre membrii nominalizati În
Comisia tehnica de amenajare a teritoriului si urbanism, vom
considera ca Hotarârea Consiliului General al Municipiului
Bucuresti privind aprobarea componentei nominale a Comisiei
Tehnice de Amenajare a Teritoriului si Urbanism a fost emisa cu
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Încalcarea prevederilor Legii 350/2001, cu modificarile si
completarile ulterioare, si o vom ataca În contencios administrativ".

Asociatia de Locatari din str. SIanic nr. 10 a formulat o solicitare,
prin care cere anularea Hotarârii G.G.M.S. nr. 149/2005 privind
actualizarea tarifului pentru evacuarea deseurilor menajere de la case
individuale si asociatii de locatari/proprietari si anularea contractelor de
privatizare ale actualelor firme de salubritate, precum si trecerea acestei
actjvitati h;l primariile seetoarelor 1-6.

Motivele anularii hotarârii sunt:

Tarifele au fost mentinute timp de 3 ani fara sa fie nevoie de
ajustarea lor, iar prin Hotarârea G.G.M.S. J'r. 149/2005 se dubleaza
tariful la 5,03 lei / persoana, iar tarifele trebuiau aplicate diferentiat pentru
fiecare firma de salubritate În functie de performantele serviciului prestat.

În opinia Asociatiei serviciui public trebuie' sa fie mai bun, mai
prompt si mai ieftin deoarece activitatea de salubritate e un serviciu
public, iar privatizarea lor trebuie sa se faca cu aprobarea comunitatii
prin referendum.

Asociatia de Locatari Îsi rezerva dreptul de a actiona În judecata
G.G.M.S. daca nu se anuleaza Hotarârea C.G.M.S nr. 149/2005 sau nu
se da raspuns În 30 de zile.

Mentionam faptul ca solicitarea petentului nu a fost depusa la
G.G.M.S. În termenul legal prevazut de art. 7 din Legea nr. 554/2004.

Asociatia "Green Village" a formulat plângere prealabila, Împotriva
Hotarârii a G.G.M.S. nr. 356/13.12.2007 prin care solicita anularea
Hotarârii a GGMS nr. 356/13.12.2007 privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal - Sos. Gheorghe Ionescu Sisesti nr. 144 - 158 pentru
urmatoarele motive:

Procedura de adoptare a PUZ-ului - Sos. Gheorghe Ionescu Sisesti
nr. 144-158 a fost efectuata cu Încalcarea dispozitiilor Regulamentului
general de urbanism din data de 27.06.1996, adoptat prin Hotarârea
Guvernului nr. 525/2006 si ale Legii nr. 350/2001 privind amenajarea
teritoriului si urbanismul.

Sunt Încalcate dispozitiile art. 32 alin. (5) din Legea nr. 350/2001 cu
privire modificarea PUG printr-un PUZ pentru zone ale unei unitati
teritoriale de referinta, coeficientul de utilizare a terenului (GUT) propus,
nu trebuie sa depaseasca pe cel initial cu mai mult de 20%, o singura
data.

Hotarârea nr. 356/13.12.2007 adoptata de GGMS a modificat GUT
maxim pentru Sos. Gheorghe Ionescu Sisesti nr. 144-158 de la 1,3 la 2,
deci peste 50% fata de valoarea stabilita initial.

Procedura a90ptare a PUZ-ului - Sos. Gheorghe Ionescu Sisesti

nr. 144-1 \.tI fos ~efectuata cu Încalcarea dispozitiilor Hotarârii
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Guvernului nr. 1076/2004 privind stabilirea procedurii de realizare a
evaluarii de mediu pentru planuri si programe. Nu a fost respectata
procedura de informare a publicului conform dispozitiilor Hotarârii
Guvernului nr. 1076/2004 privind stabilirea procedurii de realizare a
evaluarii de mediu pentru planuri si programe.

Prin adresa nr. 2006/136/04.06.2007 se mentioneaza ca s-au. ,
efectuat 3 anunturi publice de catre titular. Asociatia Green Village, ca
reprezentant legal al preprietarilor imobilelor aflate În imediata vecinatate
a obiectivului propus spre avizare, sustine faptul ca procedura de
informare a publicului nu a fost efectuata conform dispozitiilor mentionate
mal sus. ,j;,".

Procedura avizarii din punct de vedere al legislatiei pentru protectia
mediului s-a desfasurat cu nerespectarea prevederilor Hotarârii
Guvernului nr. 1076/2004 privind stabilirea procedurii de realizare a
evaluarii de mediu pentru planuri si programe.

Directia Asistenta Tehnica si Juridica a C.G.M.B. a comunicat
Directiei Urbanism si Amenajarea Teritoriului plângerea prealabila
formulata de contestatar, iar ca raspuns la cele semnalate, initiatorul
precizeaza urmatoarele:

Amplasamentul ce face obiectul documentatiei de urbanism
mentionata mai sus, se Încadreaza conform "PUZ - Sos. Odai-Sos.
Bucuresti-Ploiesti-str. Jandarmeriei-Sos. Gh. Ionescu Sisesti - Sos.
Bucuresti-Târgoviste, sector 1" aprobat prin Hotarârea C.L. sector 1 nr.
247/2004, amplasamentul se Încadreaza partial În Zona L1c - zona
locuintelor individuale si colective mici cu maxim P+2 niveluri si partial În
Zona L3a - zona locuintelor colective medii cu P+3-P+5 niveluri formând,
ansambluri preponderent rezidentiale.

Conform prevederilor art. 32 din Legea nr. 289/2006 care modifica si
completeaza Legea nr. 350/2001 privind amenajarea teritoriului si
urbanismului:

"Alin. (3) mentioneaza ca modificarile aduse reglementarilor din
Planul Urbanistic General asupra procentului de ocupare al ternului
(POT) si distantele fata de limitele laterale si posterioare ale parcelei se
stabilesc prin Planul urbanistic de detaliu, iar cele aduse regimului de
construire, functiunii zonei, Înaltimii maxime admise, coeficient de, ,
utilizare al terenului (CUT) si retragerii cladirilor fata de aliniament se
stabilesc prin planuri urbanistice zonale"

Astfel prin Avizul de urbanism nr. 3/1/7/31,01,2007 s-a avizat din
punct de vedere tehnic documentatia de urbanism "PUZ - Sos. Gh.
Ionescu Sisesti nr. 144-158, sector 1" care a reglementat din punct de
vedere urbanistic o suprafata de teren de S=17567,97 mp, teren
proprietate persoane fizice.
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Conform prevederilor legale În vigoare, În vederea demararii
procedurilor de aprobare a documentatiei de urbanism În Consiliul
General al Municipiului Bucuresti, s-au solicitat În completarea
documentatiei de urbanism, Avize de la urmatoarele institutii: Ministerul, ,
Dezvoltarii Lucrarilor Publice si Locuintelor (Aviz nr. 153/2007); Agentia
Regionala pentru Protectia Mediului Bucuresti (AVIZ nr. 2006/136/2007);
Comisia de Coordonare - P.M.B. (Aviz nr. 625928/2007); Comisia
Tehnica d.eCirculatie -~P.M.B. (Aviz nr. 4755/2007).

D.U.A.T. precizeaza faptul ca, proiectul de hotarâre privind
aprobarea documentatiei de urbanism În Consiliul General al
Municipiului Bucuresti, a fost supus d~baterii publice, conform
prevederilor legale În vigoare, timp În care solicitantul avea posibilitatea
legala sa-si exprime optiunile fata de propunerea urbanistica.

Prin prezenta, va aducem la cunostinta, ca prin plângerea prealabila
cu nr. CRM 777813/21.10.2008, petentul Melian lulian solicita C.G.M.B.
sa nu aprobe nici un PUZ referitor la zona Bradetului nr. 24, Întrucât prin
Încheierea de sedinta din data de 24.06.2008, pronuntata de Tribunalul
Bucuresti, Sectia a IX - a Contencios Administrativ si Fiscal, În dosarul
11723/3/2008, instanta a dispus suspendarea executarii HCGMB nr.
359/13.12.2007, privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal referitor la
zona mentionata mai sus.,

Petentul sustine ca PUZ-ul aprobat prin hotarârea mai sus
mentionata a carei executare a fost suspendata de instanta de judecata,
îi Încalca proprietatea.

Ulterior, Directia Urbanism si Amenajarea Teritoriului, a emis un nou
aviz pentru un nou PUZ În zona Bradetului nr. 24, sector 4, respectiv
avizul nr. 10/1/18/26.03.2008 care mentine aceiasi coeficienti urbanistici
si care îi Încalca din nou proprietatea.

În concluzie, solicita C.G.M.B., sa nu mai aprobe nici un PUZ pentru
zona mentionata, pâna la pronuntarea unei sentinte definitive si
irevocabile de catre instanta de judecata pe cererea privind anularea
Hotarârii C.G.M.B. nr. 359/13.12.2007 .

•
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S.C.TECTON&ARCHITECTURE S.R.L a formulat plângere
Împotriva Hotarârii C.G.M.B. nr. 213/29.09.2005 privind aprobarea unor
Planuri Urbanistice Zonale precum si Împotriva anexei la Hotarârea
C.G.M.B. nr. 213/29.09.2005, respectiv punctul 55 , referitor la
aprobarea PUZ- ului Complexul Rezidential Lac Grivita -Str. P.S.
Aurelian, sector 1.

În motivele plângerii se arata ca prin aprobarea PUZ-ului sus
mentionat este afectat terenul În suprafata de 1442,08 mp, situat În

Bucuresti, str. ~ului nr. 17-21, sector 1, proprietatea S.C.
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TECTON&ARCHITECTURE S.R.L. Se mentioneaza ca trasarea,
circulatiei viitoare este propusa exact prin mijlocul terenului , afectând
dreptul de proprietate al societatii, ducând la imposibilitatea de a construi
pe acest teren.

Având În vedere cele mai sus mentionate se solicita de catre,
S.C.TECTON&ARCHITECTURE S.R.L. revocarea În parte a Hotarârii
C.G.M.B. nr. 213/29.09.2005 privind aprobarea unor Planuri Urbanistice
Zonale Si revocarea~tn parte a anexei la Hotarârea C.G.M.B. nr.
213/2005, referitoare la punctul 55 prin care se aproba PUZ- ul pentru
Complexul Rezidential Lac Grivita -Str. P.S. Aurelian, sector 1.

~..

Prin prezenta, va aducem la cunostinta, ca Institutia Prefectului
Municipiului Bucuresti a Înaintat Tribunalului Bucuresti, Sectia
Contencios Administrativ si Fiscal, o cerere de chemare În judecata a
Consiliului General al Municipiului Bucuresti În vederea anularii Hotarârii
C.G.M.B. nr. 281/2008 privind modificarea Hotarârii C.G.M.B. nr.
116/1997 cu privire la vânzarea unor apartamente finalizate prin
aplicarea Hotarârii de Guvern nr. 441/1991.

Actiunea a fost introdusa deoarece hotarârea mentionata mai sus, ,
Încalca dispozitiile legale În vigoare, iar Consiliul General al Municipiului
Bucuresti nu a dat curs solicitarilor Prefectului Municipiului Bucuresti
privind exercitarea controlului de legalitate, transmise prin adresa nr.
SM/18.614/P/21.08.2008.

În conformitate cu art. 3 alin. (3) din Legea nr. 554/2004 privind
contenciosul administrativ, cu modificarile si completarile ulterioare, actul
atacat de prefect este suspendat de drept pâna la solutionarea cauzei.

Prin prezenta, va aducem la cunostinta, ca Institutia Prefectului
Municipiului Bucuresti a Înaintat Tribunalului Bucuresti, sectia
Contencios Administrativ si Fiscal, o cerere de chemare În judecata a
Consiliului General al Municipiului Bucuresti În vederea anularii Hotarârii
C.G.M.B. nr. 257/2008 privind aprobarea unui schimb de terenuri Între
Municipiul Bucuresti si proprietatea privata a S.C. MERIDIAN SUD
S.R.L.

Actiunea a fost introdusa deoarece hotarârea mentionata mai sus, ,
Încalca dispozitiile legale În vigoare, iar Consiliul General al Municipiului
Bucuresti nu a dat curs solicitarilor Prefectului Municipiului Bucuresti
privind exercitarea controlului de legalitate, transmise prin adresa nr.
SM/18.184/P/19.08.2008.

În conformitate cu art. 3 alin. (3) din Legea nr. 554/2004 privind
contenciosul administrativ, cu modificarile si completarile ulterioare, actul
atacat de prefect este suspendat de drept pâna la solutionarea cauzei.
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Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
773937/08.10.2008, Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica
a C.G.M.B. cu nr. 3618/10.10.2008, S.C. TRANS ALEXANDRIA S.A.
prin lichidator judiciar AMCO IPURL a notificat C.G.M.B. aducându-i la
cunostinta urmatoarele:

Prin Hotarârea C.G.M.B. nr. 208/1999 s-a aprobat eliberarea
certificatului de atestare a dreptului de proprietate asupra unei suprafete
de-teren de 27.782 mp;<cu 10.000 mp mai putin decât avea În patrimoniu
S.C. TRANS ALEXANDRIA S.A. Ia înfiintarea unitatii, dupa cum s-a
hotarât prin decizia nr. 1260/29 decembrie 1990, emisa de Primaria
Municipiului Bucuresti. ~.

Totodata, notificatorul mentioneaza ca a demonstrat În instanta, ,
netemeinicia Hotarârii C.G.M.B. nr. 208/1999, obtinând prin sentinta
civila nr. 556/29.05.2000, ramasa definitiva si Învestita cu titlu executoriu,
anularea acesteia si obligarea Consiliului General al Municipiului
Bucuresti la emiterea unei noi hotarâri privind eliberarea Certificatului de
atestare a dreptului de proprietate asupra terenului în suprafata de
37.782 mp.

Având în vedere cele mai sus-mentionate, notificatorul solicita,
Consiliului General al Municipiului Bucuresti sa adopte o noua hotarâre
privind eliberarea Certificatului de atestare a dreptului de proprietate
asupra terenului aflat În patrimoniul sau.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca S.C. OCASION 2002
IMPEX S.R.L., prin intermediul Biroului Executorului Judecatoresc Popa
Carmen Gabriela a notificat Administratia Lacuri, Parcuri si Agrement
Bucuresti cu privire la rezilierea de catre administratie a contractului de
asociere nr. 31/07.04.2003 Încheiat Între ALPAB si societatea mai sus
mentionata având ca obiect desfasurarea de activitati de agrement,
închiriere barci, închiriere patine În exclusivitate si alimentatie publica 
chiosc În suprafata 43,5 m.p. si 2 (doua) terase În suprafata totala de
467 m.p.

De asemenea, va facem cunoscut ca notificarea a fost transmisa
administratiei În cauza.,

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca S.C. LET BUSINESS
COM S.R.L., prin intermediul Biroului Executorului Judecatoresc Tanase
Gheorghe a notificat ALPAB cu privire la rezilierea de catre administratie
a contractului de asociere Încheiat Între Administratia Lacuri, Parcuri si
Agrement Bucuresti si Let Business Corn SRL, prin care administratia s
a obligat sa puna la dispozitia societatii comerciale dreptul de folosinta
asupra Lacului Cismigiu În suprafata de 3 ha (luciu de apa), iar la rândul

sau, asoci~~~g~~~. sa aduca, cu titlu de aport În cadrul asocierii,/"'~/ ..
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40 de barci si hidrobiciclete pentru agrement, servicii de curatenie a
luciu lui de apa, dotarile necesare realizarii unui patinoar artificial În aer
liber, paza si serviciile de prim ajutor.

De asemenea, notificatorul considera ca fiind nelegala nota nr.
1852/08.08.2008 Întocmita de Directia Inspectie si Control General 
Serviciul Control Spatii, Contracte din cadrul Primariei Municipiului
Bucuresti.

Totodata, va faeem cunoscut ca notificarea a fost transmisa
administratiei În cauza.,

Prin prezenta va aducem la cunostin~ ca Planurile Urbanistice
Zonale aflate pe ordinea de zi a sedintei de astazi 29.10.2008 au fost
supuse procedurilor de avizare În Comisia Tehnica de Urbanism Înainte
de data de 19.06.2008.

Rog secretariatul sa Îmi comunice numarul consilierilor prezenti În
sala, la microfon, va rog.

În sala sunt prezenti 51 de consilieri generali.
Va multumesc.,
Supun la vot procesul verbal Încheiat În sedinta ordinara a

Consiliului General al Municipiului Bucuresti din data de 29 septembrie
2008.

Cine este pentru? majoritate de voturi; Împotriva? O voturi;
abtineri? 1 vot (Stan 1.)

Va multumesc.,
- domnul consilier general Razvan Murgeanu paraseste sala sedinta -

Domnul Presedinte de sedinta MurQ Calin
Buna ziua. Bine ati venit la sedinta ordinara a Consiliului General al

Municipiului Bucuresti din data de 29 octombrie 2008.
Înainte de a Începe as vrea sa va rog sa pastrati linistea În sala,În

caz contrar voi fi obligat sa evacuez pe cei care nu se linistesc. Repet,
va rog sa pastrati linistea În sala. Înainte de a vorbi despre ordinea de zi
avem aici o suma de cereri de a lua cuvântul, o sa vi le supun la vot.

Avem o solicitare de la Asociatia Salvati Bucurestiul depusa la
Directia Asistenta Tehnica si Juridica În data de 28 octombrie 2008.

'În primul rând va trebui sa stabilim În ce moment al sedintei doriti
ca cetatenii sa ia cuvântul, la Începutul sau la sfârsitul sedintei? La
sfârsitul sedintei.

Va supun la vot cererea Asociatiei Salvati Bucurestiul de a lua
cuvântul la sfârsitul sedintei Consiliului General din data de 29 octombrie
2008.
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Cine este pentru? majoritatea; Împotriva? 1 vot (Duta N.); abtineri?
1 vot(Zatreanu Do).

Avem o cerere din partea domnului Bocanet Nicolae de a lua
cuvântul; este absent, nu a venit astazi.

O alta cerere o avem de la domnul Adam Doru depusa la
Secretarul General În data de 16 octombrie 2008.

Cine este pentru? majoritate de voturi; împotriva? 1 vot (Duta N.);
abtineri? '1 vot (ZatrealltJ D.).

O alta cerere o avem de la domnul Mocanu Marian din grupul de
protest Anticoruptie care a depus aceasta cerere la Cabinetul
Secretarului General în data de 16 octombrie 2008 o

Cine este pentru? majoritate de voturi; Împotriva? 1 vot (Duta N.);
abtineri? O voturi.,

Urmatoarea cerere este depusa de domnul Soare Ion În data de 07
octombrie 2008 la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a Consiliului
General.

Cine este pentru? majoritate de voturi; împotriva? 1 vot (Duta N.);
abtineri? 1 vot (Zatreanu D.).

O ultima cerere, din partea Sindicatului Politistilor si Vamesilor
depusa la Cabinetul Secretarului General, astazi 29 octombrie.

Cine este pentru? majoritate de voturi; împotriva? 1 vot (Duta N.);
abtineri? 1 vot (Zatreanu Do).

Domnii citati sper ca sunt în sala si vor putea sa ia cuvântul la
sfârsitul sedintei de Consiliu General.

Exista o cerere din partea domnului prefect la care se asociaza si
domnul Primar General ca domnul Secretar de Stat de la Finante, sa ia,
cuvântul pe unul din punctele de pe ordinea de zi, mai exact cea cu taxa
pe apa uzata. Va trebui sa stabilim daca la început, cred ca regula ar
trebui sa ramâna aceeasi, sau sa ia cuvântul la punctul respectiv.

Domnul Prefect al Municipiului Bucuresti Ion Tincu
Domnule Presedinte daca Îmi permiteti as formula eu cererea În

numele meu ca sunt prezent, deci Guvernul României prin Secretarul de
Stat Eugen Teodorovici vrea sa faca o mica expunere cu privire si În
acelasi timp sa stea cu explicatii cu privire la ceea ce înseamna proiectul
de ape uzate, fiind prezent este important pentru dumneavoastra sa
cunoasteti ce veti vota, care sunt efectele, care sunt. o.. si În acest sens
daca sunteti de acord .o...,

Domnul Presedinte de sedinta MurQ Calin •
Domnule Prefect cu mult respect va atrag atentia ca în sedinta

aceasta vorbiti c~pdvi se da cuvântul si numai daca vi se da cuvântul o

{/.'" , 1 /:;; (~."" : ..',: ..• 1 9 / / ~~ .~.. ~\l ,-,'l,., .__ '.. ' , . ,-+ "'?_'--'- •.•.•.....

~ ~.,,>:.,\,: ':/i f\ lUt /
\~\ '~, ~::-;> ./

..•.........•.... ""'..,

':'(',,:~..:;";/>.



Domnul Prefect al Municipiului Bucuresti Ion Tincu
Aveti dreptate, numai ca eu trebuie sa intervin ori de câte ori ....

Domnul Presedinte de sedinta MurQ Calin
Va rog sa nu ma deranjati.
Supun votului aceasta luare de cuvânt.
Cine este pentru? majoritate de voturi; Împotriva? 3 voturi;

abtineri? 1 vot.,

Intram acum pe ordinea de zi, dupa cum vedeti domnul Primar
General ne propune o ordine de zi cu 36 de puncte, vreau sa va Întreb
daca aveti amendamente sau completari la aG,eastaordine de zi?

Domnul Primar General Sorin Mircea Qprescu
Domnule presedinte de sedinta, stimati colegi. Va rog sa Imi

permiteti ca ordine suplimentara sa va propun înscrierea pe ordinea de zi
a unui proiect de hotarâre privind participarea Municipiului
Bucuresti În calitate de partener la proiectul cu finantare
nerambursabila OPEN CITES În cadrul programului operational
URBACT II. La momentul respectiv o sa va prezint si care au fost
considerentele, nu, nu este vorba despre primul proiect URBACT II care
data trecuta dumneavoastra l-ati amendat fiindca nu a putut fi tinut de-a
lungul celor patru ani de zile. Multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta MurQ Calin
Va multumesc domnule Primar General, daca mai sunt alte,

propuneri din sala?

Domnul consilier Qeneral BOQdanGeorQescu
Va propun un punct suplimentar pe ordinea de zi si anume

aprobarea unui protocol de colaborare între Consiliul Local Sector 5 si
Ministerul Apararii Nationale pentru un proiect de realizare de locuinte În
Soseaua Antiaeriana.

Domnul Presedinte de sedinta MurQ Calin
Va rog, daca Secretariatul Tehnic poate sa dea În sala

documentatia acestui proiect pe care ÎI propuneti.
Daca mai sunt si alte propuneri?

Domnul consilier Qeneral Dan Zatreanu
Domnule Primar, domnule presedinte, stimati colegi. Pe ordinea de

zi la punctele 1 si 2 sunt doua proiecte de hotarâre pe care eu va solicit
sa le scoatem de pe ordinea de zi. Punctul 1 si 2, punctul 2 fiind corelat

cu punctul 1. Mq~.·N At!~IU care solicit acest lucru având În vedere ca/t,"'l.~!!-~
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cunosc destul de bine regulamentul, având În vedere ca am fost
initiatorul lui, este ca pare hilar ca sa nu zic altfel, ca sa acordam un titlu
de cetatean de onoare unei persoane decedate. De altfel, În perioada În
care am studiat regulamente si din alte orase, am studiat si de la Londra,
Moscova inclusiv din România, nu exista nicaieri acest lucru ca sa dam
un titlu unei persoane decedate. În curând putem sa ne trezim sa ni se
solicite pentru Vlad Tepes, Tudor Vladimirescu sau altii. Consider ca
pentru persoanele dece-date e bine sa dam titlu de erou sau sa dam titluri
pentru strazi, denumirea strazilor sau sa ridicam monumente. La punctul
1 se prevede ca sa adaugam ca pot fi acordate aceste titluri si
persoanelor decedate. De aceea am spus ~a se leaga punctul 1 cu
punctul 2, În dictionarul limbii române scrie foarte clar ca un cetatean are
obligatii si drepturi pentru statul respectiv. Nu cred ca persoanele
decedate mai au obligatii, poate drepturi, dar obligatii nu mai au.
Multumesc.,

Domnul consilier Qeneral Doru GiuQula
Daca am ajuns si pentru un titlu onorific sa facem polemica nu este

corect, daca avem o situatie ipotetica În care un pompier salveaza de la
moarte În Bucuresti un copil si el moare În timpul actului de salvare, nu
avem datoria si obligatia de a-I face cetatean de onoare? Erou este
altceva, nu ÎI facem erou al Bucurestiului, ÎI facem cetatean de onoare.
Cetatean de onoare este o titulatura onorifica si din câte stiu eu nu are
mari beneficii dupa aceasta titulatura. Faptul ca ne referim acum la
Grigore Antipa de a-I face cetatean de onoare al Bucurestiului,care a
Înfiintat un muzeu de excelenta În Bucuresti de referinta la nivel national,
nu cred ca va poate .... sa ne recompensam macar onorific niste
cetateni de onoare am coborât discutia cu privire la calitatea oamenilor
din Bucuresti atât de jos Încât nu mai avem ce cauta În Consiliul
General.

Vreau sa fac o propunere la ordinea de zi, daca tot am luat
cuvântul, un punct de interpelari la primul punct.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Exista situatii si situatii, as vrea sa va spun ca În cazul biologului

român Grigore Antipa În mod expres societatea profesionala a facut un
apel catre Consiliul General pentru ca dânsii au un congres international
În luna noiembrie si pentru prima data presedintia acestui congres este
asigurata de cei care i-au urmat lui Grigore Antipa. Sunt putine ocaziile
când personalitati ale vietii profesionale, publice ale Bucurestiului, ale
României pot sa beneficieze de respectul comunitatii, interpretarea pe
care o propunea domnul consilier general aici nu cred ca Îsi are locul,
cred ca putem sa ~ pentru personalitati de marca ale vietii
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comunitatii pentru ca ceea ce am uitat noi, În special În ultimii 18 ani, am
uitat sa Îi respectam pe oamenii care au facut ceva pentru comunitate
sau pentru România, În general. Cu respectul pentru ce au facut acesti
oameni si câti vor mai fi si poate niciodata nu îi va propune nimeni ca
cetateni de onoare ai Bucurestiului, prima parte a proiectului de hotarâre
se referea la faptul ca trebuie modificata prima hotarâre, În sensul ca si
cetatenii post-mortem pot primi, cetatenii care au facut fapte deosepite
pentru Bocuresti sau pentru România, a doua parte se referea punctual
la biologul Grigore Antipa. Va multumesc.

Domnul consilier oeneral Dan Zatrean~.
Domnule Primar General, nu am negat faptul ca biologul Grogore

Antipa este o personalitate, nimeni nu neaga acest lucru, dar Înca o data
va spun, ca sa fi cetatean al unei tari trebuie sa fi În viata, nu poti sa fi
cetatean post-mortem, nu exista, nu se poate, consultati si
dumneavoastra un lingvist, un om care cunoaste limba româna si un
jurist, deci nu se poate, putem sa Îi punem un bust undeva, o strada sa
denumim suntem complet de acord, dar nu sa facem cetatean de onoare
pe cineva care nu mai este În viata. Acesta este singurul motiv.

Domnul consilier general Boodan Georoescu
Având În vedere faptul ca si un punct cu relativ putine probleme

creeaza divergente, oricare propunere a-ti face-o dumneavoastra grupul
PSD se abtine. Va multumesc., ,

12
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Domnul Presedinte de sedinta Muro Calin A

Daca nu mai sunt alte propuneri o sa supun la vot. In primul rând
supun la vot propunerea Primarului General de a introduce pe ordinea
de zi suplimentara proiectul de hotarâre privind participarea
Municipiului Bucuresti În calitate de partener la proiectul cu
finantare nerambursabila OPEN CITES În cadrul programului
operational URBACT II.

Cine este pentru? majoritate de voturi; Împotriva? O voturi;
abtineri? Ovoturi.,

Acest punct a fost introdus pe ordinea de zi.
Supun la vot cererea domnului consilier Bogdan Georgescu, pe

care domnul primar o Însuseste, pentru un proiect de hotarâre prin care
se aproba protocolul de colaborare privind realizarea programului de
construire de locuinte pentru personalul Ministerului Apararii din fondurile
beneficiarilor pentru terenul situat În Bucuresti, strada Antiaeriana, nr. 6
fost numar 38, sector 5 si realizarea programului de construire de
locuinte sociale de catre Primaria sectorului 5 Bucuresti pe terenul situat
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în Bucuresti, strada Antiaeriana, nr. 6, fost numar 38, sector 5, conform
anexei parte integranta a prezentei hotarâri care va va fi înmânata.

Cine este pentru? majoritate de voturi; împotriva? O voturi;
abtineri? 1 vot (Mircea V.).

Acest punct a fost introdus pe ordinea de zi.
StJpun la vot propunerea domnului Dan Zatreanu de a scoate de

pe ordinea de zi punctul 1 proiect de hotarâre privind completqrea
Regulamentului pentrtf acordarea titlului de cetatean de onoare al
municipiului Bucuresti aprobat prin HCGMB nr.192/2008, si de
asemenea, scoaterea proiectului de hotarâre privind acordarea
post-mortem a titlului de cetatean de onoare ijjologului român dr. Grigore
Antipa.

Cine este pentru? 25 voturi; împotriva? 7 voturi (Meran D.,
Poterasu C., Scarlat H., Nitu R., Grigorescu R., Tanease G., Alexe F.);
abtineri? 17 voturi (Giugula D., Draghici A., Georgescu B., Stan 1.,

Burcau D., Anton M., Câmpurean M., Paduraru A., Boaja M., Rizoiu M.,
Mihailescu B., Tapardel C., Popa M., Stan N., lovici 1., Roseti A., ).

Aceste puncte au fost scoase de pe ordinea de zi.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Daca îmi permiteti având în vedere ca este sedinta ordinara numai
domnul primar poate propune introducerea sau scoaterea proiectelor de
pe ordinea de zi. În cazul în care nu se doreste votarea acestor proiecte
se trece la vot si se va întâmpla ce se va întâmpla. Va multumesc.

Domnul consilier oeneral Scarlat Horia
Îmi pare bine domnul Secretar ca ati ajuns la aceeasi concluzie cu

legea care a fost controversa între noi doi în urma cu doua sedinte
referindu-ma la Mogosoaia pe care domnul Primar a vrut sa îl scoata
atunci de pe ordinea de zi, era exact situatie similara cu ce a de acum.,

Domnul Secretar General Tudor Toma
Domnule consilier va multumesc ,dar sincer nu am înteles nimic., ,

Domnul consilier oeneral Doru Giuoula
Domnule Secretar General propuneti ca aceasta scoatere de pe

ordinea se zi sau vot negativ sau cum doriti dumneavoastra sa se
procedeze la vot? Bun

Mergem mai departe cu propunerea domnului Doru Giugula de a
introduce pe ordinea de zi punctul de interpelari.

•
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Cine este pentru? majoritate de voturi; Împotriva? 2 voturi (Duta N.,
Pârvu C.); abtineri? 7 voturi (Cosma M., Bacaintan G., Ivascu T.,
Budulan P., Untaru V., ).

Acest punct a fost introdus pe ordinea de zi.
Îmi permit sa va atrag atentia ca a fost o cutuma ca punctul

interpelari sa fie la Începutul sedintei.
Sunt mai multi colegi care doresc sa ia cuvântul.
Supun la vot ordinea de zi În integralitatea ei asa cum a fost

amendata.
Cine este pentru? majoritate de voturi; Împotriva? O voturi;

abtineri? Ovoturi.,

Trecem la primul punct pe ordinea de zi , punctul de interpelari.

Domnul consilier Qeneral Doru GiuQula
Domnilor colegi, asa cum v-am promis voi pune o singura Întrebare

domnului Primar si voi fi foarte scurt .
Domnule Primar, vad ca ati Început si cu succes sa terminati

Centrul Istoric al capitalei care este o chestie foarte buna. Doresc sa Îmi
raspundeti la sedinta viitoare care este stadiul info-chioscurilor aprobate
de noi acum doi ani de zile, care este stadiul de implementare a
autobuzului Bucurestiului care face turul orasului Bucuresti pentru a
prezenta turistilor frumusetile capitalei noastre care Înca sunt murdare,
dar vor fi curate si de asemenea, modul În care s-au cheltuit cele 12
milioane de euro afectate pentru aceste proiecte. Multumesc.

Domnul consilier Qeneral Nedelcu Costel
Domnule Primar General, stimati colegi am constatat dupa

investirea mea În calitate de consilier si mai ales de membru al Comisiei
de Ecologie si de Mediu ca În Bucuresti, dar pe toata raza Municipiului
Bucuresti se Întâmpla un fenomen infractional cu privire la conservarea
spatii lor verzi. As da numai câteva exemple si vi le-am adresat si
dumneavoastra În scris .....

Domnul Presedinte de sedinta MurQ Calin
Domnule consilier va rog sa va opriti, va rog sa mentineti linistea În

sala.

Domnul consilier Qeneral Nedelcu Costel
Sunt mii de cetateni care au semnalat taierea arborilor fara nici o,

justificare, unde nu se produce nicio investitie de infrastructura, unde nu
au nicio aprobare conform Regulamentului Consiliului General al

Municipiului BU~ ales ca noi ar trebui sa fim primii care sa
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veghem la aceasta situatie. Eu spun urmatorul lucru: daca nici astazi nu
reusim sa trecem Comisia de Urbanism si Amenajarea Teritoriului care
sa faca o strategie unitara pentru tot Bucurestiul atunci vom face din tot
acest oras, un oras mizerabil. Am la mine câteva situatii în care cetatenii
au semnalat, am destule cazuri, asa arata Bucurestiul din loc în
loc, cu copaci taiati fara nicio justificare. În sectorul 6 la orice pas gasiti
aceasta situatie, la Drumul Taberei 86-89 si pun pariu ca acest lucrl! nu
se. va da nicaieri, cineva si-a permis sa distruga un parc pentru copii
pentru a face acolo un complex pe care nimeni nu îl cunoaste la ora
actuala, dar cine a intervenit, cine a dat aprobari, nimeni, toata lumea da
din umeri, nu stie nici primarul, nu stie nici AQP-ul din sectorul respectiv,
si atunci daca s-a ajuns ca nu mai putem controla aceasta situatie,
domnule Primar General institutiile respective pe ca~e le conduceti
trebuie sa fie trase la raspundere pentru treaba aceasta. In al doilea rând
daca ele nu au pârghiile necesare atunci sa le facem viabile din
momentul acesta, poate am primit raspunsul de la Directia de Control din
Primaria Generala ca a constatat fenomenul dar nu îl poate controla,
pentru ca nu se stie cine a intervenit în locurile respective, atunci sa
Îmbunatatim institutia respectiva, sa facem de asa natura Încât noi sa
putem interveni prin institutiile respective în momentele dificile. Sunt
oameni care nu au curajul sa ne spuna, sa ne semnaleze din teritoriu
pentru ca sunt amenintati de cetateni pe strada. Ce facem În aceasta
situatie? Aceasta este întrebarea mea?.

Domnul Presedinte de sedinta Mura Calin
Domnule Nedelcu, nu înteleg foarte clar pe cine interpelati în

secunda aceasta?

Domnul consilier Qeneral Nedelcu Costel
Este retoric, ce facem În aceasta situatie pentru ca institutiile care

sunt abilitate de stat spun ca nu au posibilitatea sa controleze fenomenul
si atunci Primarul General, care este foarte iubit de bucuresteni se
adreseaza dânsului sa intervina sa creeze pârghiile necesare. Are acum
aceasta posibilitate. Si aceasta îl rugam sa faca. Urgent si foarte mult.
Multumesc.,

Domnul consilier Qeneral Rizoiu Mircea
Stimati colegi, domnule primar si domnule presedinte de sedinta,

nu luam cuvântul daca nu observam ca se tergiverseaza o situatie care
devine foarte importanta pentru întreg Bucurestiul si anume problema •
câinilor. Daca cineva vrea sa faca precum câinii sa se duca afara. Vreau
sa va spun domnilor si ma adresez În mod deosebit domnului Primar
General ca În c~,laptului ca m-am implicat din toate punctele de
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vedere În rezolvarea acestei probleme se observa o lentoare la nivelul
consilierilor domnului primar. De ce spun aceasta, ca sa fiu mai scurt sa
nu fac uz de timpul dumneavoastra, este ca un program prezentat În
cazul acestei comisii de ONG-uri a fost acceptat de toata lumea, el
trebuie sa intre Într-un soi de pregatire pe timpul de iarna ca la primavara
sa putem sa declansam aceasta operatiune care este extraordinar de
importanta având În vedere ca ne sufocam efectiv de prezenta câinilor
pe strazi 'Si ne impresitmam În egala masura. Va multumesc.

Domnul consilier qeneral Stan Ion
Domnule Primar am o Întrebare pentru ,Qumneavoastra, de fapt am

spus-o si la ultimele doua sedinte, am cerut si eu sa ni se puna la
dispozitie situatia lucrarilor din Bucuresti, de ce sunt Întrerupte, de ce
anumite tronsoane sunt blocate, nu am primit o decizie, este a treia oara
când revin, banuiesc ca În Întelepciunea lor multitudinea de consilieri pe
care o aveti ar trebui sa Îsi gaseasca timp sa raspunda unor alesi ai
Bucurestiului. Aceasta ar fi una si În al doilea rând mi se pare destul de
jenant ca anumiti consilieri pe care Îi aveti dumneavoastra sa faca fel de
fel de afirmatii pe post, una dintre ultimele afirmatii care m-a siderat si
m-a consternat, a fost ca ar trebui ca Bucurestiul sa nu mai fie sufocat de
trafic, ar trebui sa .... consilierii au vorbit În numele nostru probabil sau În
numele lui, sau al lor sa facem un proiect de hotarâre În care
bucurestenii ar trebui ca sa se limiteze numarul masinilor sa ..... cei care
se deplaseaza la serviciu, la scoli, la cabinetele medicale, fiecare În
functie de ce meserie mai are, sa mai ia prieteni sau colegi ca sa fie 3 În
masina. Acest experiment este o tâmpenie, eu vreau sa va spun ca
nimeni nu ia În masina lui pe nimeni, si daca are masina de doi poli si
daca are masina mai scumpa, iar acest experiment se face În Germania
sau În Franta pentru ca aceia au alta educatie si În primul rând aceia fac
naveta Între anumite orase si lucreaza de regula În aceeasi zona. Mi se
pare absurd ca sa mai aiba astfel de initiative acesti domni consilieri pe
care Îi aveti dumneavoastra si cu atât mai mult sa prezinte Consiliului
propuneri penibile si vreau raspunsul la situatia lucrarilor, domnule
Primar, e a treia oara când Întreb pentru ca .... de ce va Întreb? Strada
Eforie este În lucru de un an si ceva si nu s-a terminat ,avem aici
tronsonul cu Liceul Lazar, copii merg prin mocirla si nu au cum sa
mearga, trebuie sa sara peste Schitul Magureanu, adica sunt chestii care
ne intereseaza,daca se poate va rog eu frumos .
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microfon care si candideaza. Legat de interpelari doua chestiuni absolut
tehnice, am sa le depun si în scris de altfel domnului Primar. Prima
legata de situatia financiara ,având în vedere ca bate un vânt rece pe
pietele financiare, bate si în România iar nu mai departe de ieri Agentia
STANDARD END PULS a redus gradul Bucurestiului parca de la astabil
la minus, din câte îmi amintesc raportat de altfel la acest indice de tara
care si el a fost redus nu la situatia Bucurestiului dar as dori sa îl întreb
ce maSLtri are în vedere, daca s-a gândit la acestea pentru a evita
consecinte mult mai nefaste pentru Bucuresti. Cea de -a doua se refera
la cabluri, cablurile care se afla înca pe toti stâlpii din Bucuresti, au mai
cazut de pe unii stâlpi, am vazut ca zac pe drum, aici pe Brezoianu zac
în drum si nu îi ridica nimeni. Ce se întâmpla, deoarece stim ca exista o
hotarâre de Consiliu votata la începutul acestui an prin care cablurile
acestea ar trebui sa dispara, si din câte stiu eu lipsesc normele de
aplicare la aceasta hotarâre sunt mentionate în hotarâre. Ce se întâmpla
cu normele de aplicare? Sa iasa Normele si cei care trebuie sa îsi faca
treaba sa si-o faca, altfel vom sta si peste un an. Eu am spus într-o
interventie anterioara ca aceste cabluri, alaturi de câine de care vorbea
colegul dinainte ar trebui pusi pe emblema Bucurestiului, ca sunt
reprezentative si nu este normal. Va multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta MurQ Calin
Mai sunt alte luari de cuvânt?
Domnule Primar General va dau cuvântul dar nu înainte de a va

ruga, întâmplarea face ca am citit procesul verbal al sedintei trecute si
am constatat ca ori nu se noteaza corect aceste interpelari ori în tumultul
sedintei se uita sa se raspunda la ele, ar fi de preferat sa se raspunda
punctual la întrebarile '" , pentru ca de obicei nu se raspunde
punctual,se fac alte afirmatii, ma rog ,se face putina campanie dar nu se
raspunde la întrebarile adresate, asa ca va dau cuvântul. Ma scuzati
domnule Primar General mai este si interpelarea domnului Fuciu Daniel.

•

Domnul consilier Qeneral Fuciu Daniel
Domnule Primar General, stimati colegi o întrebare scurta.

Domnule Primar General am primit informatii si am înteles ca circula în
presa chestiunea cu privire la arestarile de ieri din localul institutiei
noastre, nu stiu daca este vorba despre Consiliul General si de Primarie
sau de alte institutii care vremelnic si temporar cred eu, si vad ca îsi
desfasoara activitatea în cadrul Primariei dar aceasta chestiune o sa fie
o interpelare pentru data viitoare, va rog sa ne spuneti ce a fost cu
actiune de ieri a DIICOT-ului?,
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule Presedinte de sedinta, domnule consilier general, stimati

domnilor consilieri generali am sa Încerc sa raspund pentru a
nenumarata oara, eu am raspuns punctual, eu nu stiu ceea ce ati citit
dumneavoastra În procesele-verbale domnule presedinte de
sedinta)consilier general, eu Însa am raspuns punctual la toate acele
probleme ridicate. Singurul lucru pe care ar fi trebuit sa îl fac, si nu l-am
faeut si Îmi pare rau, tr=ebuiasa Înaintez raportul meu legat de partea de
cheltuieli facute aiurea cu strazile si asa mai departe. Dar am s-o fac, nu
este nici un fel de problema. Domnule consilier ..... ,cu ziua Bucurestiului
ce a ramas de nelamurit? .,tj.

Domnul Presedinte de sedinta MurQ Calin
Eu cred ca vom discuta la punctul respectiv ...

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Deci problema este În felul urmator, as vrea sa Întelegeti ca sunt

departe si am sa fiu Întotdeauna deasupra bârfelor si de dimineata pâna
seara de patru luni de zile si viata mea este otravita la fel ca a
dumneavoastra, de dimineata pâna seara exista un fluviu de bârfe care
nu fac altceva decât sa otraveasca atmosfera din Primarie. M-am

departat demult de aceste practici care din pacate Înca mai continua si
continua la oameni lasi care nu au cuvântul sa spuna În fata, nu au avut
niciodata curajul si atunci se folosesc de tot soiul de tertipuri Încercând
sa influenteze pe ceilalti. Domnul consilier Doru Giugula În legatura cu
Centrul Istoric am facut afirmatia ca pâna acum s-au cheltuit din 1999
pâna În prezent, s-au cheltuit 42 milioane de euro la un calcul sumar. Ce
se Întâmpla acum? Se apropie În ultimii 5 ani de zile, se apropie de
epuizare suma de 8 milioane de euro. S-a dat descarcarea arheologica
pentru 7 strazi, În prezent 4 strazi, canalizarea la 3 dintre ele
canalizarea si apa sunt gata, urmeaza celelalte iar prin participarea
prevazuta În bugetul general al Consiliului, al Primariei, aproape 75% din
ceea ce Înseamna parte de canalizare si apa se termina. Nu se termina
Însa pavimentele pentru ca la pavimente am constatat ca este vorba
despre piatra din aceasta de râu care pentru o strada costa aproape În
jur de 1.200.000 de euro. Nu am fost de acord cu acest lucru, sunt În
analiza. Mai mult decât Înainte exista certitudinea ca oamenii care

lucreaza acolo sub antrepriza lui SEDESA sa Îsi termine ceea ce au de
terminat si sunt În grafic. În ce fel de grafic? În graficul facut undeva la
sfârsitul lunii iunie, Începutul lunii iulie .

Doreati dumneavoastra sa cunoasteti despre partea de autobuz.
Sunt doi colegi din executiv care au plecat, nu sa aduca autobuze, sa
Încheie un proiect d~.,~plaborare cu englezii pe care am sa vi-I supun
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Consiliului General în constituirea, daca vreti, a evenimentelor pe luna
de vara. Sigur, eu as aduce autobuzul acela sa îi plimb pe unii si acum
dar o sa trebuiasca sa îi scoatem cu ciocanul din el.

În legatura cu taierea arborilor, din pacate fenomenul scapa de sub
control de câteva luni de zile, am încercat, câteodata am reusit, de cele
mai multe ori nu am reusit sa putem controla acest fenomen, Directia de
Mediu de la noi se deplaseaza foarte putin, îsi muta fundul dintr-o parte
în alta ~ sa vada despre ce este vorba atunci când se cer o serie
întreaga de aprobari de taieri de arbori, circuitul este greoi, trece prin
ADP, nu mai stie nimeni ce se întâmpla, daca s-a executat sau nu, în
schimb am vorbit cu o serie întreaga de ce~teni care vin la Cabinetul
Primarului General sa spuna ca Ionescu, Popescu, sau Vasilescu nu
face altceva decât sa În majoritatea cazurilor lucrurile au stat asa
cum le-au spus cetatenii.

În legatura c~ Comisia despre care vorbeati dumneavoastra
OUAT-ul, am avut placerea sa asist, placerea Între ghilimele, sa asist la
lupte intrinsece, nu numai în cadrul clasei socio-profesionale a
arhitectilor si am admirat cu câta maiestrie unii dintre colegii nostri
încearca sa determine societatea civila sa reactioneze pentru ca sa se
perpetueze În continuare si am proprietatea vorbelor mele, ciubucul,
influenta, traficul de vorbe purtat dintr-o parte În alta si daca vreodata
cineva va dori sa afle aceste exemple le va afla. Este pacat însa de
faptul ca societatea civila se polarizeaza si încearca sa acopere niste
lucruri de care ei sunt departe .....

În legatura cu problema câinilor, domne nu stiu care este lentoarea
consilierilor eu as vrea sa va spun însa ca ceea ce se petrece pâna
acum, e bine, e rau e alta dimensiune a discutiei. Eu vreau sa va spun
un singur lucru, vreau sa va spun ca din tot ceea ce legea hotaraste si
am dat dispozitie expresa sa se respecte legea În litera ei, lucrurile se
petrec În felul urmator: de exemplu pâna mai ieri pe un calcul facut pe
baza condicilor de vaccinare si de sterilizare a catei lor erau 2800 de
câini în ultimele 4 luni de zile. Sunt multi, sunt putini dumneavoastra
apreciati. Cu ce ne-am Întâlnit? Atunci când au fost întorsi au fost ceruti
înapoi la blocuri sub semnatura si responsabilitatea oamenilor care
locuiesc acolo ca au grija de ei. Nu stiu daca câteva asociatii de locatari
au semnat, restul nu a semnat nimeni.

Domnul consilier Qeneral Rizoiu Mircea
Este vorba de un proiect domnule primar.
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Domnul Primar General Sorin Mircea Qprescu
Domnul Rizoiu, haideti sa nu ne jucam cu vorbele, e vorba de un

proiect. Este vorba de un proiect care într-o parte a lui încalca legea, eu
personal nu o sa o încalc niciodata.

Mergem mai departe, domnul consilier general Stan nu stiu de
asertiunea facuta de consilierii mei personali, banuiesc ca este facuta de
unul dintre consilieri care a trait foarte mult În Austria, În Israel si În
Gerrhani~ si probabil ea s-a referit la faptul ca aceia pleaca câte 6 de
zgârciti dimineata, unu În portbagaj. Am vazut si eu acest fenomen. Nu
stiu daca are vreo relevanta.

În legatura cu Schitu Magureanu as '4[ea sa întelegeti ca a fost
Început În termen se termina În termen. Sa nu ma Întrebati de
modalitatea cum construiesc ai nostri pentru ca o cunoasteti mult mai
bine decât mine. De bine de rau se termina si acest lucru. La Eforie nu
exista Întârzieri, exista discutii cu Apa Nova pentru canalizare si pentru
celelalte care dau senzatia totusi de întârziere. Eu va asigur ca
majoritatea strazilor care În program fiind au fost de refacut, În jurul
sarbatorilor de iarna sau terminat si cu toate semnele, cu toate sicanele
de circulatie si ele sunt Închise. Am doua artere grele care nu sunt
terminate si nu stiu acolo ce o sa se Întâmple, e vorba de Pieptanari si
este vorba de Andronache. Andronache are o sansa sa o termin pâna la
sfârsitul anului, Însa În Pieptanari sunt probleme tot de ordin
organizatoric cu implicarea retelistilor si a edilitaristilor.

Domnul consilier Fuciu, nu stiu sa va spun mai mult decât ceea ce
stiti si dumneavoastra. Stiu ca este vorba de un singur functionar din
Primaria Capitalei, care lucra la utilitati si nu la cadastru. Stiu sa va spun
exact ce stiti si dumneavoastra de la televizor, organele de ancheta Îsi
desfasoara activitatea. Exista prezumtie de nevinovatie, vrea cineva sa i-
o acorde bine, nu, nu pentru ca aceasta este situatia. Am sa va informez
o data cu momentul când voi avea informatii mai detaliate. Cred ca le,

vom avea cu totii probabil de la televizor. Restul functionarilor sunt din
oficiile de cadastre, sunt oameni care sprijineau holurile Primariei prin
aproape 85% din contracte câstigate În ultimii 3 ani de zile, ma refer la
domnul Gigi Boieru. Toate contractele privind IT si asta erau câstigate de
dânsul, foarte bine. Va spuneam de ce , da bun referindu-ne la
cad astru si asa mai departe. Va spun treaba aceasta pentru ca multi
dintre ei stând pe holurile Primariei de dimineata pâna seara, multi au
senzatia ca au treaba cu o serie întreaga de personaje din Primarie. Da
au treaba cu o serie Întreaga de personaje, dar ei par doar ca asteapta.

În legatura cu problemele de viitor În ceea ce privesc tulburarile
financiare mondiale. Da am analizat gradul de expunere Împreuna cu
factorii de specialitate din Primarie, gradul de expunere a depozitelor,
pentru ca noi ~~ expunere decât În depozitele pe care le avem
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depuse În banci, sunt banci românesti. Bancile românesti, dupa câte stiti,
mai ales ca În sala sunt si economisti si finantisti de profesie nu au
expunere afara În investitii. A ramas sa desfiintam încet, încet un depozit
si sa ÎI mutam În alta parte si nu am sa va spun de la ce banca la ce
banca pentru a nu induce o stare de nervozitate, sa va spun ca
dobânzile care sunt practicate sunt la acelasi nivel, pentru ca noi nu ne
am Împrumutat de la aceste banci, noi am facut depozite. În legatura cu
afifmatiile facute În ziar, ma uitam peste revista presei, cu gradul mare
de Îndatorare a Primariei va raportez domnilor consilieri generali,
domnule presedinte de sedinta consilier general, gradul de Îndatorare al
Primariei este de 9%, limita superioara este. de 30% si nu din cauza
acesteia am primit de la societatea care ne-a facut auditul Standard end
Puls, nu din aceasta cauza ne-a scazut retingul de Încredere, pentru ca
vreau sa va raportez stimati colegi ca În urma cu doua saptamâni dupa
vizita si auditul facut În Primaria Capitalei lucrurile stateau cu totul altfel.
În momentul când retingul a fost acordat României automat a scazut si
retingul Bucurestiului. As vrea sa dormiti linistiti si sa fiti linistiti ca de
banii dumneavoastra are Primaria Generala grija.

În legatura cu analiza de perspectiva am contractat departamentul
de analiza al lui EximBank, este banca care nu mai executa operatiuni
comerciale dar care are niste departamente de analiza puternice si
independente, tocmai pentru a discuta despre viitorul investitii lor pentru
2009. Aceasta Într-adevar este o problema si sunt convins ca o sa avem
o problema legata de anul care vine. Sa dea dumnezeu sa fie cât mai
limitata, dar sunt unii care pricep mai mult din cauza ca fac parte din
lumea aceasta.

În legatura cu cablurile as vrea sa va spun doar câteva cuvinte, am
Încercat sa ..., cred ca mai am pe undeva de dat un raspuns cu info
chioscurile si îl dau imediat. În legatura cu cablurile, chestiunea sta În
felul urmator daca Într-un timp operational de 30 de zile nu se deschid la
propriu canalele acelea de a putea fi introdusa fibra optica. În acel
moment am sa dau jos principalele cabluri de acolo si sa las stâlpi asa
pentru a nu mai produce ..... Am promisiunea ca lucrurile acestea se pot
petrece Într-o proportie de 30-40%, sa dea Dumnezeu sa fie asa cum au
promis cei interesati.

În legatura c'u info-chioscurile as vrea sa va spun ca nu a fost
cheltuit nici un ban, Într-adevar indicatorii tehnico-economici votati de,
dumneavoastra cu ceva timp sunt de 143 miI. Nu s-a cheltuit nici un ban,
pentru ca imediat dupa ce s-a facut filmul cu functionarea unui singur
info-chiosc Arhitectul Sef al Capitalei de atunci nu a mai fost de acord cu
forma si volumul acelui info-chiosc. S-a propus un alt model care costa
de 3 sau 4 ori mai mult. În aceste conditii lucrurile nu s-au dus la capat
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asa ca Primaria Capitalei beneficiaza în acest moment de un singur info
chiosc.

Eu cred ca nu am uitat nimic, cred ca toate raspunsurile au fost
punctuale, iar daca cineva este nemultumit îl rog sa ma mai întrebe o
data ca sa pot sa îi mai raspund o data. Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Muro Calin
. Mat sunt alte interpelari? Nu.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind completarea Regulamentului pentru acordarea titlului de
cetatean de onoare al municipiului Bucuresti aprobat prin Hotarârea
CGMB nr.192/2008.

Înainte de a supune la vot acest proiect de hotarâre va informez
ca, comisia de specialitate - Comisia de Cultura a avizat negativ acest
proiect de hotarâre.

Cine este pentru aprobarea acestui proiect de hotarâre? 9 voturi,
împotriva? 11 voturi (Ionescu R, Gâf-Deac 1., Becheanu M., Fuciu D.,
Zatreanu D., Mircea V., VIadan F.,Voicu M., Atanasoaiei M.), abtineri? 29
voturi (Giugula D., Draghici A., Georgescu B" Stan 1., Burcau D., Anton
M., Câmpurean M., Paduraru A., Boaja M., Rizoiu M., Mihailescu B.,
Tapardel C., Popa M., Stan N., lovici T., Roseti A., Popa G., Cosma R.,
Untaru V., Tica H., Ivascu T., Neagu M., Bacaintan 1., Budulan P.,
Pârvu C., Murg C., Cruceanu E., Chiris M., Nedelcu C.).

Acest proiect nu a trecut.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Daca îmi permiteti pentru a putea fi mai operativi va rog sa ridicati
mâna cât mai sus pâna la finalizarea numaratorii. Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Muro Calin
Într-adevar sunt sesizat din sala ca al doilea punct practic nu îsi

mai are obiectul pentru ca , bun dar o data introdus pe ordinea de zi
trebuie sa ne exprimam.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind acordarea post mortem a titlului de cetatean de onoare
biologului român dr. Grigore Antipa.

Cine este pentru aprobarea acestui proiect de hotarâre? 6 voturi,
împotriva? 10 voturi (Voicu M., Zatreanu D., Budulan P., Fuciu D.,
Prioteasa D., Gâf-Deac 1., Becheanu M., ), abtineri? 22 voturi.

Acest Proi.~.C . re.cut.~ <ff
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind rectificarea bugetului Consiliului General al Municipiului
Bucuresti pe anul 2008.

Sunt amendamente la acest proiect?

Domnul consilier Qeneral Raicu Mircea
Am un amendament de facut la proiectul de hotarâre privind

reetificarea bugetului, -care suna astfel: "de la pozitia alte cheltuieli se
reduce suma propusa de executiv cu 800 mii lei de la ARCUB si 300 mii
lei de la CIRCUL GLOBUS. Punctul 2: se suplimenteaza cu 110.000 lei
la pozitia bugetul propriu al PMB, capitoluL. 57.02.04 tichete cadou".

Acesta este amendamentul, iar Comisia de Buget a avizat favorabil
proiectul de hotarâre.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Înteleg ca ati prezentat doua amendamente, daca mai sunt si alte

amendamente la proiectul de rectificare a bugetului?

Domnul consilier Qeneral Stan Ion
As vrea sa Întreb daca s-a tinut cont si de problemele pe care le

are RATB-ul În aceasta rectificare de buget, problemele pe care le are
RATB-ulla sfârsitul anului, daca ati tinut cont sa le prindeti În .

•

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
În legatura cu tichetele cadou din punctul nostru de vedere as vrea

sa Întelegeti ca au fost luate În considerare, iar mutarea sumelor lasând
ARCUB-ul În necesitatile lunii decembrie descoperite, ma refer la
sarbatorile de iarna organizate În Bucuresti si la celelalte manifestari
este facuta gratuit aceasta propunere pentru simplu motiv ca s-au
prevazut banii la alte cheltuieli pentru aceste tichete cadou. Ieri s-a
desfasurat Întâlnirea cu organizatiile sindicale din Primarie, ne-am
Înteles ca ele sa mearga În jurul cifrei de 6 milioane cumulând cele trei
evenimente la sfârsitul anului, pentru ca asa au spus ca ar conveni
colegilor care lucreaza În Primarie. Asa dar rostul de a juca cu suma
dintr-o parte În alta sigur fiti convinsi ca pâna la sfârsitul anului probabil
ca vor mai fi Înca doua rectificari tocmai pentru a putea tampona toate
datoriile pe care primaria le are fata de o serie Întreaga de societati, sau
care ipotetic poate sa le realizeze pâna la sfârsitul lunii noiembrie,
Începutul lunii decembrie.

În legatura cu RATB-ul, sumele cerute de domnul director Aron si
fundamentate dupa ultima discutie pe care am avut-o cu directorul
bugetului, cu directorul financiar, cu directorul economic si asa mai

departe au ~~~~are si pentru dânsii neuitând pe nimeni la
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cererile pe care le-au facut. Sigur În unele parti dimensiunile au fost
altele. Multumesc.,

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va multumesc. Mai sunt alte amendamente? Nu.,
Supun la vot amendamentul formulat de domnul Mircea Raicu,

practic sunt doua amendamente. Revizuirea sumelor de la ARCU6 si
CIReUL GLOBUS si<ie asemenea, revizuirea sumei de la tichetele
cadou.

Cine este pentru aceste amendamente? Cumva sunt legate,
pentru ca sunt miscari de la o pozitie bugeta.li.a,si asa se poate. Practic
este un singur amendament. Se ia dintr-o parte si se pune În alta parte.

Va spun la vot acest amendament. Cine este pentru?

Domnul consilier qeneral Stan Ion
Ce amendament ca s-au facut mai multe?

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Trebuia sa urmariti, este vorba de ....,

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru Mihai
Daca Îmi permiteti e vorba de amendamente la buget. A facut doua

propuneri domnul Raicu e corect, dar fiecare amendament trebuie votat
În parte nu amândoua odata ca .asa spune legea. Nu putem sa le votam
la gramada. Amendamentul 1 sa luam de la aia sa dam În partea ailalta.
Amendamentul 2 de la tichete la nu stiu ce.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Raicu haideti sa le Împartim În doua amendamente ca sa

Înteleaga si domnul Giugula despre ce este vorba. Practic este un singur
amendament.

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru Mihai
Domnul presedinte În primul rând va rog frumos sa fii cuviincios, nu

Îti permit sa faci afirmatii cu privire la inteligenta mea, se pare ca
dumneata nu pricepi ceea ce se Întâmpla cu legea.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Dumneavoastra va autoevaluati domnul Giugula, În secunda

aceasta . •



Domnul consilier Qeneral GiuQula Ooru Mihai
Daca te afli pe un scaun nu înseamna ca ai si autoritatea morala

sa îmi faci observatii.,

Domnul presedinte de sedinta Mura Calin
Repet va autoevaluati în acest moment, este modelul

dumneavoastra. Veti candida cu acest slogan "Hai sictir!" domnul
Gi.ugula?+Acesta este sJ.oganulde campanie?

Stimate domn pentru clarificarea acestui amendament, domnul
Mircea Raicu a propus de la pozitia "Alte cheltuieli" se reduce suma
propusa de executiv cu 800 mii lei la ARCUB~i cu 300 mii lei la CIRCUL
GLOBUS urmând ca aceste sume adunate, adica 1100 mii lei sa se
suplimenteze la pozitia bugetul propriu al PMB 57.02.04 - "Tichete
Cadou", practic este un singur amendament cele doua. Deci au fost
voturi pentru si va rog sa îmi dati cifra. 26 de voturi pentru.

Voturi împotriva? O voturi, abtineri? 21 voturi (Meran D.,
Poterasu C., Tanase G., Scarlat H., Alexe F., Grigorescu R., Nitu R.,
Giugula D., Stan 1., Georgescu B., Rizoiu M., Draghici G., Burcau O.,
Anton M., Popa M., Mihailescu B., Paduraru A., Boaja M., Câmpurean
M., Tapardel C., lovici T.)

Acest amendament a fost adoptat.

Domnul consilier Qeneral Giuaula Doru Mihai
Sesizez oficial Prefectura pentru încalcarea procedurilor de vot la

buget.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Supun la vot proiectul de hotarâre privind rectificarea bugetului

Consiliului General al Municipiului Bucuresti pe anul 2008, în
integralitatea lui.

Cine este pentru aprobarea acestui proiect de hotarâre? 47 voturi,
împotriva? 1 vot (Giugula M.), abtineri? 1 vot (Mihailescu B.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

•

jr/

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind validarea componentei Autoritatii Teritoriale de Ordine
Publica a Municipiului Bucuresti si abrogarea Hotarârii CGMB
nr.132/2004.

Îmi permit sa va aduc aminte componenta Autoritatii Teritoriale de
Ordine Publica a Municipiului Bucuresti, cu toate completarile care s-au
facut. ~:~.'
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- domnul CIapescu Eduard Doru - Subprefect al Municipiului
Bucuresti

- domnul comisar sef Vasile Petre - presedintele Consiliului
Teritorial al Corpului National al Politistilor

- domnul chestor principal de politie dr. Marian Grigore Tutilescu
- domnul colonel În rezerva Ion Bolboaca - director Serviciul

Public Politia Comunitara Bucuresti
- domnul Neagtt Mihai - consilier general
- domnul Pârvu Cosmin - consilier general
- doamna Cosma Roxana Maria - consilier general
- domnul Georgescu Bogdan Cristian l;.consilier general
- domnul Giugula Doru Mihai - consilier general
- domnul Scarlat Horia - consilier general
- domnul general Suceava Ion - reprezentant al comunitatii
- domnul AdÎr Victor Gabriel - reprezentant al comunitatii
- doamna Zamfir Georgiana - reprezentant al comunitatii

Supun la vot proiectul de hotarâre privind .

Domnul consilier Qeneral Horatiu Tica
Astazi am primit o sesizare referitoare la faptul ca legea În

momentul În care ea a fost facuta În 2002 este incompleta pentru zilele
noastre. Uitându-ma pe lista propusa de dumneavoastra constat ca nu
exista nici un reprezentant al Jandarmeriei. La vremea respectiva În
2002 i-au omis, Între timp Institutia Jandarmeriei s-a Întarit, face parte
foarte activ din viata noastra si ch'iar ne ajuta pe strazi. În alte orase din
tara, În alte judete exista o practica pentru a elimina aceasta omisiune a
legii, primarul propune reprezentantul Jandarmeriei din propunerile pe
care le are de facut sau jandarmilor li se ofera un loc În plus fata de
aceasta comisie, cu titlul de observatori, sau stiu eu. Este absolut normal
sa fie si un reprezentant al Jandarmerie În comisie. Multumesc.

Domnul consilier Qeneral Giugula Doru Mihai
Domnul Tica are dreptate asa este numai ca avem o mica

problema legea spune foarte clar cine face parte din acest ATOP. Daca
facem modificare la lege Într-adevar si Jandarmeria trebuie sa faca ....,
Legea spune trei membrii ai comunitatii. Seful politiei, seful autoritatii
publice, seful grupului de politisti, nu mentioneaza nimic de jandarmi.
Asa este aveti dreptate dar legea nu ne acopera .
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Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Supun la votproiectul de hotarâre privind validarea componentei
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Domnul consilier qeneral Scarlat Horia
Mi se parea normal ca reprezentantii comunitatii, cei trei

reprezentanti ai comunitatii, sa fie atasat si un CV al lor sau o prezentare
a lor tinând cont de faptul ca doar reprezentant al comunitatii nu stiu
daca ne spune foarte mult despre competentele domniilor lor. Va
multumesc.,

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Mai sunt alte luari de cuvânt la acest proiect? Nu.
Va spun la vot proiectul de hotarâre privind validarea

componentei Autoritatii Teritoriale de Ordine Publica a Municipiului
Bucuresti si abrogarea Hotarârii CGMB nr.132/2004.

Cine este pentru aprobarea acestui proiect de hotarâre? 47 voturi,
împotriva? O voturi, abtineri? 7 voturi (Meran D., Poterasu C., Scarlat
H., Nitu R., Grigorescu R., Tanase G., Alexe F.).

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind desemnarea unuia dintre viceprimari ca membru În
"Comisia locala Bucuresti pentru stabilirea dreptului de proprietate
privata asupra terenurilor"

Va rog sa faceti propuneri.

Doamna consilier qeneral Cosma Roxana
PD-L îl propune pe domnul viceprimar Robert Ionescu.

Domnul consilier qeneral Georqescu Boqdan
Grupul PSD ÎI propLine pe domnul viceprimar Razvan Murgeanu

pentru ca are mult mai multa experienta în acest domeniu. Va
multumesc~,

Domnul consilier general Scarlat Horia
La aceasta sedinta este pentru a nu stiu câta oara când stânga

voteaza pe o parte si noi liberali de dreapta pe alta parte si constat ca
acum PSD a început sa propuna oameni de la PD. Oare aceasta este
viitoarea alianta? Va felicit domnilor daca deja ati început din Consiliul
General PSD - PD, felicitari!

Doamna consilier qeneral Ana -Claudia Tapardel
Dragul meu coleg nu îti asuma lucruri 'pe care nu le cunosti. În

primul rând noi nu am facut aceasta propunere pentru ca avem o alianta,
îl rog si pe domnul presedinte sa nu mai confunde faptul ca urmeaza o

•



campanie pentru alegeri parlamentare cu sedinta de Consiliu General
referitor la domnul Giugula. Deci nu este cazul În sedinta de Consiliu
General. L-am propus pe domnul viceprimar Razvan Murgeanu pentru
ca noi am considerat ca are mai multa experienta decât domnul Ionescu
care este pentru prima oara În aceasta calitate de consilier general si de
viceprimar.

. Domnul consilier·~eneral Stan Ion
Nu vreau sa mai repet ce a spus colega mea acum o secunda dar

totusi trebui Întarit putin pentru ca cineva a spus ca se prognozeaza o
alianta. În primul rând, toata lumea stie ca ~azvan Murgeanu este un
viceprimar care are anumite competente si care le-a si aratat, atât pe
perioada de iarna, În perioadele de criza ale Bucurestiului si cunoaste
sistemul si cu atât mai mult cu cât trebuie sa demonstram ca pentru
continuitate lasi omul care se pricepe. Aceasta a fost ideea.

Domnul consilier qeneral Horatiu Tica
Stimati colegi, domnul viceprimar Razvan Murgeanu Înainte de

sedinta ne-a comunicat ca nu doreste sa fie membru În aceasta comisie.
Domnul coleg Robert Ionescu este si jurist si avocat de profesie si
vorbim În aceasta comisie de drept de proprietate. Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Rog Secretariatul Tehnic sa pregateasca buletinul de vot cu

numele Robert Ionescu, viceprimar.

Domnul consilier qeneral Georqescu Boqdan
Având În vedere faptul ca domnul Razvan Murgeanu nu doreste sa

candideze ne retragem acest amendament. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre

privind aprobarea tarifelor pentru asistenta tehnica la executia
lucrarilor În sistemul de alimentare centralizata cu energie termica,
acordata de personalul RADET.

Cine este pentru aprobarea acestui proiect de hotarâre? majoritate
de voturi, Împotriva? Ovoturi, abtineri? 1 vot (Stan 1.).

Acest proiect de hotarâre a fost adoptat.

- domnul consilier general Florescu Dragos se prezinta la sedinta -
•
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind modificarea HCGMB nr.86/2008 referitoare la Înfiintarea
Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara Bucuresti-lIfov(ADIBI) În
vederea realizarii În comun a unor proiecte ce vizeaza dezvoltarea
regiunii, finantate din fonduri structurale si de coeziune ale Uniunii
Europene si abrogarea HCGMB nr.332/2007 si a HCGMB nr.3/2008,
precum si modificarea HCGMB nr.177/2008 privind desemnctrea
unor consilieri generali În Adunarea Generala a Asociatiei de
Dezvoltare Intercomunitara Bucuresti-lIfov(ADIBI)

Domnul consilier QeneralMircea ValentV;l
Trebuie sa fie prezent În sala si initiatorul acestor proiecte,

Primarul sau cineva desemnat.

Domnul presedinte de sedinta MurQCalin
Este normal sa participe la sedinta când initiaza niste proiecte

motiv pentru care luam o mica pauza, se fac si buletinele de vot si poate
Primarul se Întoarce sau desemneaza un reprezentant.

Va rog sa Împartiti buletinele În sala, procedura de vot este
aceeasi barati cu o linie numele candidatului pe care nu ÎI doriti.

Dau citire din nou punctului 7 de pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind modificarea HCGMB nr.86/2008 referitoare la
Înfiintarea Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara Bucuresti-, ,
IIfov(ADIBI) În vederea realizarii În comun a unor proiecte ce vizeaza
dezvoltarea regiunii, finantate din fonduri structurale si de coeziune
ale Uniunii Europene si abrogarea HCGMB nr.332/2007 si a HCGMB
nr.3/2008, precum si modificarea HCGMB nr.177/2008 privind
desemnarea unor consilieri generali În Adunarea Generala a
Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara Bucuresti-lIfov(ADIBI)

Din aceasta asociatie fac parte Primarul General, cei doi
viceprimari precum si liderii grupurilor politice, consilieri generali.

Domnul consilier QeneralFuciu Daniel
Domnule presedinte de sedinta, stimati colegi doresc sa luati În

considerare la anexa 1 retragerea subsemnatului din aceasta lista a
reprezentantilor si propunerea grupului PNG este pentru doamna
Roxana Cosma.

•
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Domnul presedinte de sedinta MurQCalin
Deci liderii grupurilor politice dupa cum urmeaza:

- domnull~
~\~ ~

l_:~I "



- doamna Roxana Cosma datorita acestei renuntari a grupului
PNG

- domnul Dan Meran - PNL

- domnul Bogdan Georgescu - PSD
- domnul Victor lovici - PRM

Rog Secretariatul Tehnic sa faca buletinele de vot.
pâna se vor Întocmi buletinele de vot, trecem la urmatorul proiect

de hotarâre proiect Se hotarâre privind aprobarea preturilor de
producere a energiei termice În centrale termice de cvartal si
centrala termica "Casa Presei Libere", de transport si distributie a
energiei termice livrata populatiei si cwentilor economici prin
puncte termice urbane, de transport pentru agentii economici cu
puncte termice proprii, a preturilor locale medii de facturare a
energiei termice pentru agentii economici si a pretului de
producere a apei de adaos dedurizata, de catre RADET Bucuresti

Domnul consilier qeneral Popa Griqore Ioan
Grupul PD-L sustine votarea acestui punct de pe ordinea de zi cu

un singur amendament, În titulatura acestui proiect de hotarâre sa fie
clar explicat si precizat tariful catre populatie sa ramâna constant, sa nu
creasca, este amendamentul cu care noi acceptam aceasta crestere de
tarif. Multumesc.,

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Puteti sa reformulati?, ,

Domnul consilier qeneral Raicu Mircea
Ceea ce am vrut de fapt sa spunem este ca am avizat favorabil

acest proiect de hotarâre, au fost prevazute sumele necesare. Deci desi
tariful creste la populatie sumele ramân aceleasi, tariful ramâne acelasi.
Diferenta de pret va fi subventionata de Consiliul General, au fost
prevazute sumele necesare deja În proiectul de hotarâre modificarea
bugetului.

Domnul consilier qeneral Popa Griqore Ioan
Deci, În titlu tariful catre populatie ramâne neschimbat suportând

prin subventie de la Consiliul General cresterea de tarif.

30
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Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Am sa supun la vot acest amendament. Mai sun si alte

amendamente? Nu.

Supun la vot amendamentul formulat de domnul Popa si anume
introducerea În titlYJ proiectului de hotarâre, tariful catre populatie

ramânând nes~âf'-'''>
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Cine este pentru aprobarea acestui proiect de hotarâre?
majoritate de voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.

Am sa dau citire proiectului de hotarâre cu amendamentul votat
proiect de hotarâre privind aprobarea preturilor de producere a
energiei termice În centrale termice de cvartal si centrala termica
"Casa Presei Libere", de transport si distributie a energiei termice
liv.rata populatiei si a8entilor economici prin puncte termice urbane,
de transport pentru agentii economici cu puncte termice proprii, a
preturilor loca le medii de facturare a energiei termice pentru agentii
economici si a pretului de producere a apw de adaos dedurizata, de
catre RADET Bucuresti, tariful catre populatie ramânând
neschimbat.

Cine este pentru aprobarea acestui proiect de hotarâre? majoritate
de voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.

Acest proiect de hotarâre a fost adoptat.

Trecem la urmatorul proiect de hotarâre pe ordinea de zi proiect
de hotarâre privind abrogarea HCGMB nr.79/2008 privind
participarea municipiului Bucuresti la Reteaua URBACT II - Centre
Urbane - Dezvoltare Durabila a Zonelor Urbane concentrate În jurul
unor Centre de Transport

Cine este pentru aprobarea acestui proiect de hotarâre? majoritate
de voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.

Acest proiect de hotarâre a fost adoptat.

Înainte de a trece la urmatorul proiect de hotarâre pe ordinea de zi
privind aprobarea Taxei Municipale pentru Apa Uzata, am primit o cerere
de luare de cuvânt din partea domnului Secretar de Stat în Ministerul
Finantelor, Eugen Teodorovici.

Cine este pentru a acorda acest drept? majoritate de voturi,
împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.

Domnule Secretar de Stat aveti cuvântul.,

Domnul Secretar de Stat - Eugen Teodorovici
Domnule presedinte, domnule viceprimar, doamnelor si domnilor

consilieri generali în primul rând vreau sa va multumesc pentru faptul ca
am aceasta posibilitate de a va adresa câteva cuvinte vis-a-vis de acest
proiect major Glina, tratarea apelor uzate. De asemenea, pot sa spun ca
si o remarca, daca îmi permiteti au fost multe subiecte astazi în sedinta
pentru mine, este prima data când particip la o astfel de actiune. Multe
dintre subiecte chi~'cU°tegatura directa cu ceea ce fac eu la Ministerul~!~..
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de Finante, cum ar fi datoria publica, mediul trezoreriei si legatura cu
toate bancile din România.

Trecând la subiectul de astazi as dori sa spun faptul ca asa cum
stiti Municipiul Bucuresti este Începând cu anul 2004 beneficiarul unui
proiect major pentru reabilitarea statiei de epurare a apelor uzate Glina,
În valoare de 108 miI. euro, cel mai mare proiect cu finantare europeana
din România pentru sectorul de mediu. La momentul În care s-a pregatit
acest proiect, În anul 2904, având În vedere valoarea foarte mare la acel
moment de aproximativ 240 miI. euro, s-a decis din motive tehnice si
economice sa se Împarta În doua faze acest proiect. Prima faza este
proiectul de astazi de 108 miI. euro si care vi), fi finalizat, speram cu totii
În anul 2010, În caz contrar finantarea se va pierde. Acest proiect va
duce la epurarea apelor uzate În proportie de 55%, pentru faza a doua
un proiect major sau mult mai mare decât primul si anume de 150 miI.
euro va fi pregatit si propus din fondurile de coeziune, dar trebuie spus
foarte clar ca acest proiect, deci faza a doua depinde de modul În care
primul proiect se va finaliza. Este important sa Întelegem faptul ca
fondurile pentru faza a doua vor fi conditionate si numai În cazul În care
primul proiect se va finaliza cu succes vor fi date de catre Comisia
Europeana. De asemenea referindu-ma strict la proiectul de hotarâre am
Încercat sa Însumez foarte mult cea ce aveam de spus astazi. Aceasta
taxa municipala pentru apa uzata a rezultat din necesitatea acoperirii de
catre Municipiul Bucuresti a celor doua Împrumuturi pe care le-a
contractat si anume de la Banca Europeana de Investitii aproximativ 25
miI. euro si de la Banca Europeana pentru Reconstructie si Dezvoltare
alte 10 miI. euro. Aceasta taxa este o conditie mentionata În, ,

memorandumul de finantare Încheiat cu Comisia Europeana si se aplica
În cazul tuturor acestor proiecte pentru care beneficiarii au contractat
Împrumuturi, pentru a-si acoperi contributia. Astfel aceasta taxa nu
reprezinta o contravaloare a serviciilor prestate de catre Apa Nova
pentru colectarea si epurarea apelor uzate, ci este o obligatie legala
asumata de Municipiul Bucuresti si Guvernul României prin semnarea
memorandumului de finantare. De asemenea ultimul aspect este cel
legat de amendarea Contractului de Concesiune cu Apa Nova fiind o
preconditie pentru a putea solicita Comisiei Europene rambursarea
acestor cheltuieli pe care dumneavoastra le veti efectua În acest proiect.
Pâna În prezent dumneavoastra ati primit avans de aproximativ 15 miI.
euro, iar daca pâna la 5 decembrie 2008 nu se trimit Comisiei Europene
o serie de conditionalitati printre care si acest contract cu Apa Nova
modificat acest avans se va pierde, va trebui rambursat Comisiei
Europene si mai mult fondurile pe care dumneavoastra sunteti obligati si
noi ca bucuresteni suntem obligati sa le punem pentru acest proiect va

trebui sa le p~n .·'eu.OEetul propriu. Acestea fiind spuse subliniez Înca
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o data faptul ca este deosebit de important ca acest proiect sa mearga
mai departe si de asemenea ca aceasta hotarâre sa fie aprobata azi În
Consiliul General. Multumesc.,

Domnul consilier oeneral Raicu Mircea
Este evident pentru noi ca obiectivul Statiei de Epurare a apei

Glina este un obiectiv major si determinant pentru Bucuresti. Acec;tsta
taxa de apa uzata a f~st asumata de noi În momentul În care am facut
Împrumuturile de la cele doua institutii europene. Comisia de buget
finante a avizat favorabil aceasta taxa. Am o singura propunere daca Îmi
permiteti, din titlul proiectului sa scoatem mur}jcipale si sa ramâna privind
aprobarea taxei pentru apa uzata.

Domnul consilier oeneral Giugula Doru Mihai
Cu privire la acest proiect vreau sa va supun atentiei scoaterea

unor prevederi din actul aditional care Încalca drepturile noastre prin
includerea unor clauze viitoare cu privire la nivelul de servicii fara a se
stabili nivelul acestor servicii si a fi negociate. Daca vom aproba Actul
Aditional asa cum este el facut vom fi la discretia concesionarului atunci
când va trebui sa stabilim nivelul taxelor si nivelul serviciilor prin plata.
Avem la pagina 11 din Actul Aditional punctul 2 care printre altele
stabileste ca printr-o viitoare aplicare la fondul de coeziune vor fi
conventii convenite catre parti prin acte aditionale la Contractul de
Concesiune ce vor fi Încheiate ulterior, iar mai departe spune, sunt niste
chestii putin mai tehnice, deci va rog sa nu va suparati pe mine. Actele
aditionale mentionate la art. 2, 3 de mai sus vor stabili nivelul de servicii, ,
prin calitatea apei efluentului si excluderilor admisibile. Având În vedere
ca eu cunosc acest contract de concesiune fiind În perioada 200 În
consiliul de administratie, sunt niste clauze capcana pe care eu va rog sa
le Îndepartam din acest Act Aditional, În sensul ca va propun aprobarea
hotarârii de Consiliu si a Actului Aditional mai putin la litera b) punctul 2
care sa fie scos din acest Act Aditional. Nu afectam cu nimic contractul,
de concesiune deoarece În acesta exista clauza la 4.1.1. care spune ca
În momentul În care o investitie este gata urmeaza a fi data În exploata re
concesionarului. La acea data se vor stabili nivelul de servicii si costurile
pentru aceasta. De aceea eu va rog sa fiti de acord cu propunerea pe
care am facut-o din Actul Aditional la litera b) sa scoatem punctul 2 care
este de la pagina 11 la pagina 12, nu afecteaza cu nimic contractul de
concesiune, dar sa aratam ca nici nu ne lasam pacaliti de concesionar În
ceea ce priveste cedarea acestor drepturi. Daca vreti eu voi intra si În
alte detalii ale acestei clauze care mai spune printre altele concesionarul
nu va fi tinut raspunzator pentru calitatea apei efluentului daca respecta
instructiunile de folosire, adica cum daca respecti instructiunile de
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folosire si gresesti nu esti raspunzator? Deci sunt niste clauze capcana
care va rog sa ma credeti ca sunt puse aici cu o intentie de a beneficia
de niste avantaje viitoare. Multumesc.

Domnul consilier Qeneral Mircea Valentin
Tot din punct de vedere juridic am si eu mai Întâi o nelamurire.

Domnul Secretar de Stat se vorbeste În art. 1 ca aceasta taxa va acoperi
inclusiv eomisioanele eanci la care se va deschide contul special, la cât
s-ar ridica aceste comisioane? Ce banca este? Totusi este un cost
acoperit de consumatorii finali. Deci daca se poate raspunde si a doua
observatie ca un amendament chiar as formw)a-o se refera la art. 4 care
spune ca aceasta taxa va fi ,deci pârtea finala va fi aplicabil pâna la
plata integrala a sumelor datorate În baza Împrumuturilor mentionate mai
sus. Este o formulare, cel putin juridica, neclara si incorecta, taxele nu
sunt instituite pe termene incerte. Ori este o taxa care se aplica
permanent, fie pe o anumita durata, daca se stie cumva macar estimativ
un an, doi ani putem veni atunci daca s-a achitat Împrumutul, o scoatem
din vigoare, dar trebuie sa zica un an, un an si jumatate, o formula de
genul acesta. Daca Îmi raspundeti la doua Întrebare formulez si acest
amendament În functie de acest raspuns.

Domnul Secretar de Stat - EUQenTeodorovici
Am sa Încerc sa va raspund la cele doua Întrebari. Prima

referitoare la modul În care s-a facut selectia de banca, m-ati Întrebat la, ,
care banca ..... , sunt comisioanele pe care banca respectiva, pe care
dumneavoastra ati selectat-o le-a stabilit din caietul de sarcini. Este o,
banca selectata Într-un proces transparent În functie de comisioanele
respective, aceasta o data. Înca o data dumneav~astra ati stabilit ce
anume, deci pe baza caror conditii sa fie aceasta banca selectata, nu
noi. Vreau sa va spun ca este primul proiect cu finantare europeana
pentru care s-a facut descentralizarea catre beneficiarul final. Deci
Consiliul General Bucuresti este primul din tara catre care s-a facut
aceasta delegare, este primul care implementeaza direct si nu Ministerul
de Finante acest proiect, aceasta a fost si dorinta Comisiei Europene,
deci sunteti un fel de pionierat În domeniu. Referitor la cea de a doua
întrebare, cât dureaza aceasta taxa? Este vorba de perioada În care se
ramburseaza datoriile catre cele doua banci. Depinde cât a fost facut
Împrumutul, pe 20 si cât de ani?, cât este? Pentru ca este facut direct,
25 de ani. Deci pentru aceasta perioada taxa aceasta este obligatorie sa
fie perceputa pentru a se putea returna aceste datorii. •



Domnul consilier Qeneral Mircea Valentin
Deci daca se stie atunci durata împrumutului, putem spune si noi

durata taxei, eu asa înteleg în acest caz. Spunem 25 de ani, cam mult
dar asta este. Atunci as propune o reformulare, sa spunem aici pe durata
de valabilitate a contractului respectiv de împrumut care este
determinabila deci nu este pâna la De ce spun pentru ca plata poate
sa fie si depasita, sa fie alte probleme .... , pe durata împrumutului, da pe
durata derularii creditu.lui.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin.
Asta la art. 4?

Domnul consilier general Mircea Valentin
Deci reiau art. 4 "taxa pentru apa uzata va intra în vigoare în

termen de 60 de zile de la data adoptarii prezentei hotarârii si va fi
aplicata pe durata desfasurarii contractului de credit, am spus derularii
acestui contract de credit, care Înseamna inclusiv rambursarea lui"

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Va mentineti amendamentul domnul Valentin ca eu l-am notat?, ,

Domnul consilier general Mircea Valentin
Da, pentru ca este necesar.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Mai sunt si alte amendamente?

Domnul consilier general Stan Nicusor
As vrea sa retinem urmatoarele important este sa instituim aceasta

taxa municipala, pentru ca o platesc cei care beneficiaza de deversarea
acestor ape, deci municipala. Pentru ca altfel riscam sa pierdem aceasta
finantare, deci trebui instituita astazi, putem sa separam actul sa îl
studiem.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Deci propuneti sa modificam hotarârea, sa aprobam daca vreti

fara Actul Aditional?,

Domnul consilier general Stan Nicusor
Exact. •



Domnul consilier Qeneral GiuQula Doru Mihai
Nu pot merge separat. Aceasta hotarâre trebuie aprobata, ca sa

primim finantarea, împreuna cu Actul Aditional care sa justifice
modalitatile de finantare si garantare a returnarii împrumutului. Deci nu
pot fi separate,

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Bun, eu mi-am rnatat. Deci domnul Giugula dumneavoastra ati spus

asa sa scoatem din Actul Aditional de la lit. b) punctul 2 cu totul. Domnul
Stan Nicisor va mentineti propunerea?

Domnul consilier general Stan Nicusor
Fac remarca cu taxa municipala.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Mai sunt si alte amendamente la acest proiect de hotarâre? Nu.

Vom lua o mica pauza pentru clarificare.

Va rog sa luati loc în sala.
Revenim la punctul nr. 10 pe ordinea de zi, dragi colegi, domnule

Primar General va rog frumos sa reluam discutiile la punctul 10 pe
ordinea de zi. Au fost mai multe amendamente eu o sa le dau citire pe
rând si ne vom exprima prin vot.

Domnul Mircea Raicu a propus sa scoatem termenul de taxa
municipala pentru apa uzata si sa o înlocuim cu termenul pentru apa
uzata din textul hotarârii. Am remarcat ca în toata hotarârea se mentine,
aceeasi denumire taxa municipala, deci propun sa scoatem de peste tot
cuvântul municipala, taxa municipala pentru apa uzata se va reformula
cu taxa pentru apa uzata.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnilor consilieri generali, domnule presedinte de sedinta

consilier general, stimati invitati va rog sa îmi permiteti sa spun câteva
vorbe despre acest proiect de hotarâre, Bucurestiul, ceea ce este
important de stiu, este faptul ca nu are o statie de epurare a apelor
uzate, iar costul investitiei pentru realizarea acestei statii nu poate fi
suportat de populatia Bucurestiului. Municipiul Bucuresti a hotarât sa
apeleze la fonduri alocate de catre Uniunea Europeana, este vorba de
ISPA, proiectul urmând sa se realizeze în doua etape. La început 70 miI.
euro pentru etapa I a proiectului, iar municipalitatea Bucurestiului •
participa cu o cofinantare de 35 miI. euro. Pentru asigurarea cofinantarii

Municipiul Bucu~,~iat contracte de împrumut cu BERD de 10miI. euro si cK~~,l".de4~mil. euro. Taxa este destinata acoperirii
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serviciului datoriilor rambursare Împrumut, dobânzi, taxe, comiSioane
contractate de municipiul Bucuresti pentru asigurarea sarcinii sale de
cofinantare. Taxa va fi colectata de catre concesionarul serviciilor de,
alimentare cu apa si de canalizare În Bucuresti pentru ca În locul si În
numele municipalitatii nu va constitui În nici un fel un venit pentru Apa
Nova. Stimati colegi taxa nu va fi afectata de TVA, taxa va fi perceputa
numai persoanelor fizice si juridice care beneficiaza de serviciile de
canalizaPe ale municipiului Bucuresti. Taxa va fi stabilita În lei fiind
aplicata la volumul total de apa uzata facturat de Apa Nova Bucuresti.
Deci la o cantitate foarte mica de bani. Taxa va fi indicata separat În
fiecare factura emisa de Apa Nova. Adevarul.tftste ca aceasta taxa poate
fi numita taxa pentru realizarea Statiei de Epurare a Apelor Uzate Glina.
Deci as vrea sa Întelegeti ca nimeni nu vine sa ceara de la populatie sa
plateasca

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
........ mai mult decât atât, am vorbit cu domnul Ministru Secretar

de Stat acum, cu oamenii care sunt ancorati mult mai mult decât mine În,
realitatea financiara a acestui lucru si În prevederile europene pentru
acest lucru. V-am propune de comun acord sa dispara art. 2. De ce ? am
sa ma explic, ceea ce spunea si domnul consilier general Doru Giugula.
De ce? pentru ca În momentul când statia aceasta va fi terminata, atunci
vom negocia cu Apa Nova contractele de servicii, deci Într-un fel va
propun acest amendament tocmai pentru a Închide orice fel de discutie
si orice fel de nelamurire legata de aceasta taxa. Va multumesc pentru
atentie.,

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Exista o discutie aici, domnul Raicu a propus modificarea sintagmei

" taxa municipala" pentru apa uzata cu "taxa pentru apa uzata". Domnul
Secretar General ne spune ca s-ar putea produce confuzii. Sunt mai multe
taxe care prevad o taxa pentru apa uzata.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Singura chestiune este posibil ca În alte acte normative sa fie deja
utilizata sintagma de " taxa pentru apa uzata", pe parte de mediu sau, nu
stiu poate dumneavoastra ne puteti lamuri si de aceea pentru a nu crea
o confuzie putem sa o denumim asa având În vedere ca porneste dintr
un act al municipalitatii si o taxa a municipalitatii.

•
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Este daca doriti ceea ce spune domnul Secretar este În

intâmpinarea :~;-t\~OrdUI dumneavoastrade a o numi taxal::;! .....•...•...~
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municipala pentru realizarea statiei de epurare Glina. Pentru ca asta
reprezinta ea. Doriti sa îi dam o forma hiperbolica? Vorbim de
.......... vrem nu vrem suntem cu totii reprezentantii. ..... problema .... stiti
de ce îmi este frica? Îmi este frica, ca o sa încapa în mâna unor
....... aceasta sintagma încape pe mâna unor oameni care nu vor sa se
înteleaga decât atât: ca începe o campanie electorala pentru toate
partidefe si folosesc aceasta taxa municipala ca arma de atac unii cu
altii. . Deci cuvântul ,,municipala" cred ca nu este nici urât, este
adevarat. .....

Domnul consilier general Doru GiuQula ~'.
Referitor tot la aceasta sintagma, daca vreti sa o mentinem, este si

o justificare în cadrul contractului de împrumut ca o garantie ca aceasta
taxa este tocmai ca sa recupereze împrumutul pe care l-am avut cu
BEI -ul si cu BERD-ul, deci municipala suna exact cum vor ei.

Domnul consilier Qeneral Fuciu Daniel
Domnule Primar General, beneficiind de faptul ca este domnul

Ministru Secretar de Stat aici si împreuna cu noi, as vrea sa pun doua
întrebari ca sa ne elucidam. În primul rând, daca exista un dedlin pâna la
care municipalitatea trebuie sa adopte aceasta taxa pe apa uzata, pe de
o parte si pe de alta parte daca avem o estimare din partea
compartimentului de specialitate cu privire la cât se obtine anual din
instituirea acestei taxe de 0,10 lei noi. Suma anuala si suma totala
evident.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu

În legatura cu dedlin-ul mi s-a vorbit de sfârsitul anului. Acum este
vorba de 5 decembrie. Mi s-a vorbit pentru prima data acum o luna în
momentul când am început analiza creditelor sau a sumelor care .
felul în care se ramburseaza sumele luate pe creditele de anii trecuti. În
legatura cu calculul acesta m-a interesat sa îmi spuna cât reprezinta din
participarea fiecarui actor la plata acestei taxe uzate. Merge undeva
catre 0,45 de bani. Deci a va vorbi despre sumele probabil ca suma
generala oricum sustinuta si de participarea municipiului se va îndrepta,
este foarte clar, se va îndrepta pentru continuarea acestui credit.
Conditiile însa de care a vorbit si domnul Ministru Secretar de Stat,
conditii cu care m-am acomodat si eu în urma cu 3 saptamâni, sunt
acelea ca daca nu se executa la comanda Uniunii Europene stimati
colegi, pentru ca acesta este adevarul, sa nu ne ferim, atunci •
municipalitatea plateste cele 14 milioane investite si îsi continua
investitia singura.
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Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Domnul Mircea Raicu renuntati la amendament? Da., ,
Urmatorul amendament este cel propus de domnul Doru Giugula

sa se scoata din actul aditional de la litera b) punctul 2 În integralitate.
Cine este pentru acest amendament? majoritate de voturi,

Împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.
Acest amendament a fost adoptat.

Mai avem un amendament, este vorba de amendamentul domnului
Mircea Valentin referitor la plata integrala a sumelor datorate, art. 4 din
actul aditional, I-as ruga pe domnul Mircea V~Jentin sa reformuleze.

Domnul consilier general Mircea Valentin
Era vorba de o precizare. Citez: art. 4 reformulat Il taxa municipala

pentru apa uzata va intra În vigoare În termen de 60 de zile de la data
adoptarii prezentei hotarâri si va fi aplicabila pe durata desfasurarii
contractului de credit cu Banca Europeana de Investitii si BERD.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Supun la vot amendamentul domnului Mircea Valentin asa cum a

fost el formulat.
Cine este pentru acest amendament? majoritate de voturi,

Împotriva? Ovoturi, abtineri? 1 vot (Fuciu D.).
Acest amendament a fost adoptat.

Va voi supune la vot proiectul de hotarâre În integralitatea lui
privind aprobarea Taxei Municipale pentru Apa Uzata si aprobarea
Actului Aditional la Contractul de Concesiune cu privire la servicii
de alimentare cu apa si canalizare pentru Municipiul Bucuresti
Încheiat cu S.C. Apa Nova Bucuresti S.A.

Este un vot calificat de 2/3.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotriva? O voturi,
abtineri? 1 vot (Fuciu D.).

Acest proiect de hotarâre a fost adoptat.

Urmatorul proiect de hotarâre pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea preluarii de catre Municipiul Bucuresti a bunurilor
concesionate aferente actualei Statii de Epurare a Apelor Uzate
Glina, necesare modernizarii si finalizarii Statiei de Epurare,
inclusiv a terenului pe care se afla aceste bunuri, precum si a
drepturilor si obligatiilor aferente acestora, astfel cum sunt definite
În Contractul de Concesiune Încheiat Între Municipiul Bucuresti si
SC Apa Nova Bu~ur.esti SA, semnat la data de 20 martie 2000.
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Cine este pentru? majoritate de voturi, împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotarâre a fost adoptat.

Trecem la urmatorul proiect de hotarâre pe ordinea de zi proiect
de hotarâre privind aprobarea proiectului social Centru de
informare si consiliere pentru persoanele de etnie roma În cadrul
Pr.ogramului PHARi: RO - 2006/18-147.04.02 si sustinerea
functionarii acestui serviciu pe o perioada de trei ani de la
Încheierea implementarii proiectului.

Cine este pentru? majoritate de v.{;>turi,împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotarâre a fost adoptat.

Urmatorul proiect de hotarâre pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind aprobarea proiectului social Centrul de zi pentru copii cu
autism si tulburari de spectru autist În cadrul Programului PHARE
RO-2006/18-147.04.02si sustinerea functionarii acestui serviciu pe
o perioada de trei ani de la Încheierea implementarii proiectului.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect de hotarâre a fost adoptat.

Urmatorul proiect de hotarâre pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind modificarea si completarea anexei la HCGMB 145/2006
privind indicatorii tehnico-economici pentru obiectivul "Realizarea
retelelor publice de alimentare cu apa si canalizare, precum si a
drumurilor aferente ansamblului de locuinte Henri Coanda, sectorul,
1" si abrogarea HCGMBnr. 174/2008si a HCGMBnr. 280/2008.

•
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Domnul consilier Qeneral Bogdan GeorQescu
Domnule presedinte, dragi colegi cred ca suntem cu totii întru totul

de acord ca ridicarea unui cartier de locuinte este un lucru benefic pentru
Bucuresti si pentru cetateni, dar trebuie sa ne gândim putin ca sectorul 1
are cel mai mare buget din Bucuresti, aproape 14 mii de miliarde în
conditiile în care alte sectoare au 1500, 2000 chiar pâna la 4 mii de
miliarde, de aceea grupul PSD nu considera oportuna aceasta investitie
în infrastructura stradala si retele în sectorul 1 pentru acest cartier de
locuinte din banii municipalitatii si propunem ca finantarea pentru acest
cartier de locuinte pe raza sectorului 1 sa se faca din bugetul local al
sectorului 1 pentru ca dispun de sumele necesare, iar pentru partea de
Voluntari pentru ca exista am înteles acest cartier de locuinte, se întinde

si pe o parte din Vo~ri sa se faca din bugetul municipalitatii conform
"J~,.,
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protocolului de colaborare semnat Între Primarie si acestia. De
asemenea am sa va rog daca sunteti de acord sa fac acest amendament
sa modificam si pozitia bugetara În cadrul bugetului referitor la alocarea
acestor sume. Multumesc.,

Domnul presedinte de sedinta Muro Calin
Alte amendamente? Nu.

Am sa supun la \tOt amendamentul domnului Bogdan Georgescu.

Cine este pentru? ... va rog domnule Scarlat. Domnul Robert
Grigorescu. '~'.

Domnul consilier general Robert Grioorescu.
Problema este În felul urmator: retelele, toate traseele de apa si

canal pe Coanda sunt de exemplu Drumul Nisipoasa si Biharia, care
toate sunt În administrarea Consiliului General, deci nu se poate face
printr-un amendament, ci prin modificarea HGCMB nr. 235/2005 sau
HCGMB nr. 64/2006, deci strazile sunt În administrarea Primariei
Generale.

Domnul consilier oeneral Meran Dan
Mai este o chestie În amendamentul domnului Georgescu angajam

un buget al sectorului 1 noi, deci nu putem sa facem lucrul acesta din
punct de vedere legal. Nu putem sa ne asumam noi modificarea sau
asumarea unui buget de la sectorul 1, nu avem cum lucrul acesta.
Amendamentul Înseamna un articol si pâna la urma hotarârea noastra
Înseamna lege deci nu poate sa fie o recomandare.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Bun, am retinut punctul dumneavoastra de vedere domnul Meran.

Domnul consilier oeneral Meran Dan
Au fost foarte clar, dupa cum stiti hotarârea din 2008 cu privire la

acceptarea donatiei pe care am facut-o Împreuna domnule presedinte de
sedinta de la ANL ne pune În situatia de a construi noi retelele de apa si
canal pentru cartierul Henri Coanda.

Domnul consilier oeneral Mircea Valentin
Doar un raspuns domnului Dan Meran. Hotarârile Consiliului

General sunt obligatorii si pentru sectoare, ei vor trebui sa adopte si o
hotarâre de Consiliu Local În aplicarea acesteia. Deci nu este nimic
neobisnuit.

•



Domnul consilier oeneral Doru Priotesa
Eu zic sa facem si un articol În care toata zona publica adica

drumurile din acest cartier sa treaca În administrarea sectorului 1 pentru
ca nu sunt strazi pe care circula RATB-ul sau strazi de circulatie .

D_omnulpresedinte de sedinta Muro Calin
Am retinut si amendamentul dumneavoastra. Domnule Primar

GenBral.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnilor consilieri generali, domnule presedinte de sedinta,

consilier general, va rog sa Îmi permiteti sa subliniez câteva lucruri.
Este foarte adevarat ca nu putem sa hotarâm noi participarea unui

buget din sectoare la aceasta lucrare. As vrea sa Întelegeti ca aceasta
lucrare, pentru ca sa Îndepartez orice fel de suspiciuni care s-au
manifestat În ultimul timp, Primaria Capitalei aflându-se din acest
moment prin Primarul General În proces cu cetatenii acestui cartier ANL.
Cartierul a fost Început fara sa se discute niciodata despre retele, când?
Cum? În ce conditii? Si asa mai departe. Mai mult decât atât, primarul
comunei Voluntari a aratat multa bunavointa si Întotdeauna a fost de
acord sa existe un protocol, protocol care si' exista de colaborare. Însa
protocol fara care sa poarte Încarcatura unor indicatori tehnico 
economici.

Având În vedere ca avem În zona mai multe lucrari de efectuat, ma
refer la regularizarea cursului Vaii Saulei, importanta pentru ceea ce
Înseamna drenajul apelor pluviale din zona. Cred ca propunerea facuta
de domnul consilier general este mai mult decât pertinenta, dar În
acelasi timp ca tehnica de hotarâre cred ca ar fi necesar sa va
prezentam În conditiile date ale propunerii facute un protocol Între PMB
si domnul primar Chiliman si Consiliul Local În asa fel Încât el sa
reprezinte si hotarârea Consiliului Local de a participa cu suma
respectiva. Altfel o sa Înceapa o sarabanda din asta a faptului ca este
posibil ca Primaria Municipiului Bucuresti sa nu poata sa asigure
Întreaga suma de 89 milioane de euro pâna la sfârsitul acestei lucrari
indiferent ca va fi vorba de strazi sau ca nu va fi vorba de strazi.
Multumesc.,

Domnul consilier oeneral Scarlat Horia
Trebuie sa tinem cont de faptul ca aceasta investitie nu consta

numai În realizarea retelelor de apa, canal, strazi ci consta si În •
recuperarea daca pot sa spun asa a creantelor care se afla În acele
zone si litigiilor care Înca sunt În acele zone. Sunt revendicari, sunt
.......... situatiafr~~ mult mai complexa pe de o parte, pe de alta parte
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mutarea acestei responsabilitati este ca atunci când am lua de pe umerii
unui urias un sac pe care Îi punem pe umerii unui pitic, acest pitic este
bugetul sectorului 1. Haideti sa tratam cu seriozitate aceasta problema.
Ne batem joc de locuitorii sectorului 1 prin aceasta hotarâre. Sa fie foarte
clar, ne batem joc de locuitorii sectorului 1 tinând cont de faptul ca toate
apartamentele care au fost si toate locatiile care au fost repartizate În
acel cartier nu au fost repartizate pe baza listelor de prioritati din
sectorul 1. Stiti foarte .sine domnilor dragi colegi de la PSD cum au fost
repartizate acele locuinte si câte articole si câte rânduri s-au scris În
presa româna si presa bucuresteana despre acel ANL.

<I;,~

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule consilier, permiteti o secunda. Domnule presedinte Îmi

permiteti?
În' legatura cu ce spuneati dumneavoastra, as vrea sa fac o

rectifica re. Va dau cuvântul meu de onoare ca prin persoanele care au
venit În legatura cu aceasta problema, absolut toate partidele prezente
au reprezentanti de frunte În acel cartier ANL. Nu are nicio importanta
dar ideea În sine. Vorbeam de Henri Coanda.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin.

Domnule Scarlat va multumim, este suficient, mai sunt si alti colegi,
este a treia oara când spuneti acest lucru. Domnule Duta va rog.

Domnul consilier Qeneral Duta Lucian.
Deci eu as vrea În primul rând sa Îi multumesc colegului meu de la

PNL ca În sfârsit recunoaste adevarul. Da, sunteti niste pitici din ce În ce
deveniti mai pitici si am sa va spun ceva, o sa deveniti liliputani pâna la
urma. Domnule consilier este prima oara când un membru de seama al
PNL-ului recunoasteti ca sunteti pitici. Si am sa va mai spun ceva.
Repartitia În cartierul ANL s-a facut pe baza unor liste care nu au nicio
legatura cu partidele politice. Poate ca este momentul sa spunem un
lucru. În cartierul ANL se construiesc 1100 de case si În jur de 1000 de
apartamente în blocuri. Ce vina au acei oameni care deja si-au facut
credite la banca, platesc dobânzi la banca si au contracte ca la anul se
termina acele case. Domnul consilier Meran, probabil ca înca sunteti
suparat ca nu ati intrat În ATOP. Taceti din gura va rog frumos.

Înca o data va spun. Ce vina au acei oameni ca platesc aceste
dobânzi pe niste certuri care au loc la ora aceasta între Primaria
Sectorului 1 care nu vrea sa îsi asume un proiect care este al primariei
sectorului conform legii si doar optional poate fi al Primariei Generale.
Atentie!,
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Va rog frumos sa Întelegeti un lucru foarte simplu. De fiecare data
când sunt de facut proiecte serioase de Primaria Sectorului 1, niciodata
nu si le asuma. Atunci când este vorba sa cumpere cu zecile de mii de
apartamente pe bani publici si sa profite ca suntem În campanie
electorala, sa se laude numai cu aceste lucruri devin foarte , foarte largi
la punga si nu mai sunt pitici. Multumesc.

Domnul consilier aeneral Stan Ion
Sunt consternat. si siderat În acelasi timp. Stimati colegi, ÎI

completez pe domnul Voicu. De ce sa plateasca sectorul 3, 6, 2 si 5
când sunt alte sectoare care chiar au nevoie de bani. Lasând gluma la o
parte esti mai micut de Înaltime, Iasa-ma sa ltorbesc si eu. Am 1,82 m si
103 kg. Ai rabdare sa asculti. Ce uita colegul nostru stimabil de la PNL
ca taxele care se Încaseaza dupa ce se fac aceste investitii le ia Sectorul
1, adica domnul primar de la sectorul 1, iar celelalte sectoare, ceilalti
contribuabili ar fi nedrept sa plateasca o cheltuiala pentru un alt sector
care si asa datorita unor conjuncturi are cel mai mare buget, dar as vrea
sa Întreb altceva, stimate coleg, stiti ce excedent bugetar are domnul
Chiliman? Pe fie ce an ce nu Îi cheltuieste? 18%, ia vedeti cât Înseamna
18% din 14 mii de miliarde. Cu asta am terminat domnilor si haideti sa
fim seriosi si sa trecem la vot.

Domnul consilier Qeneral Prioteasa Doru
Adevarul este ca sunt siderat. A spus ceva perfect domnul Stan În

legatura cu aceste impozite care o sa le adune domnul Chiliman si o sa
platim noi pentru aceste investitii. Noi aici avem un oras cu 7 primari
ceea ce este o absurditate cu care ne laudam În toata lumea asta, cu 7
consilii si mai absurd. În lege spune clar: " hotarârile de Consiliu General
sunt respectate de primarii si de primarii de sectoare si de consiliile de
sectoare", deci vor respecta hotarârea noastra. Trebuie neaparat sa
luam aceasta hotarâre pentru ca este foarte normal ca cine aduna taxele
sa plateasca, mai ales ca este un buget enorm acolo.

Domnul consilier general Scarlat Horia
Deci este pacat ca În lupta politica vor pica victime acei cetateni ai

Sectorului 1 care trebuie sa plateasca pentru acel cartier o data si În al
doilea rând faptul ca timp de 2 ani jumatate din câte tin minte domnul
Videanu si-a asumat acest proiect. Dragi colegi, asa este 2 ani jumatate
acest proiect a stat aici, iar acum prin aceasta hotarâre veti pune În
dificultate locuitorii acelui presupus cartier care cu siguranta va fi dat În
folosinta mult mai târziu .•,



Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Ca o opinie personala cred ca vom pune În dificultate

achizitionarea de doua trei sute de apartamente la fratii Negoita, ca sa
va spun foarte clar.

Domnul consilier general Scarlat Horia
O-in câte stiu eu, aveti o colega de partid, foarte blonda si fo.arte

apreciata de presa mOfldena despre care În urma cu câtiva ani de zile se
scria ca este proprietarul a 4 apartamente În acea zona dragi colegi, nu
a 4 case.

~

Domnul consilier general Stan Nicusor
Stimati colegi, vin cu propunerea nu spun din partea carui partid,

sa terminam bâlciul acesta, sa ne aducem aminte ca, când avem lucrari
de investitii de infrastructura cade În sarcina acelei autoritati locale pe
raza caruia se afla acele da?

Va supun la vot, dragi colegi s-au facut la punctul 14 mai multe
amendamente. Domnule Georgescu va mentineti amendamentul? Este
necesar sa repet amendamentul ca sa se clarifice? nu.

Supun la vot amendamentul facut de domnul Bogdan Georgescu.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotriva? 7 voturi (Meran
O., Poterasu C., Scarlat H" Grigorescu R., Nitu R., Tanase G., Alexe F.),
abtineri? O voturi.,

Acest amendament a fost adoptat.
Mai este un amendament cel cu strazile care sa fie În

administratia .... .facut de domnul Prioteasa vis-a-vis de strazile din,
cartierul Henri Coanda care sa fie gestionate de administratia locala.

Pentru amendamentul domnului Prioteasa. Cine este pentru?
majoritate de voturi, voturi împotriva? 7 voturi (Meran D., Poterasu C.,
Scarlat H., Grigorescu R., Nitu R., Tanase G., Alexe F.), abtineri? O
voturi.

Si acest amendament la punctul 14 a fost adoptat.

Va citesc acest proiect de hotarâre asa cum el a fost modificat
proiect de hotarâre privind modificarea si completarea anexei la
HCGMB 145/2006 privind indicatorii tehnico-economici pentru
obiectivul "Realizarea retelelor publice de alimentare cu apa si
canalizare, precum si a drumurilor aferente ansamblului de locuinte
Henri Coanda, sectorul 1" si abrogarea HCGMB nr. 174/2008si a
HCGMBnr. 280/2008 .

•



Cine este pentru? majoritatea de voturi, împotriva? 7 voturi (Meran
D., Poterasu C., Scarlat H., Grigorescu R., Nitu R., Tanase G., Alexe F.),
abtineri? Ovoturi,

Acest proiect de hotarâre cu modificarile ulterioare a fost adoptat.

Urmatorul proiect de hotarâre pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind modificarea si completarea anexei nr.B a HCGMB nr.25/2,006
referitoare la aprobarea documentatiei tehnico-economice a
obiectivului de investitii "Modernizarea unor artere de penetratie,
strapungeri, supralargiri si pasaje rutiere si pietonale"

Cine este pentru? majoritate de voturi,~.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Un moment, nu se poate asa, îl citesc, ma uit, ce vreti sa va întreb

grupul liberal are o opinie, va rog exprimati-va. Nu dar, ridicati mâna
pentru ca nu s-a întâmplat niciodata sa .

Domnul consilier Qeneral Tanase Ion Gabriel
Initial domnule presedinte este .... Acest proiect de hotarâre care

modifica anexa nr. 8 a fost adoptat în ianuarie, februarie 2006 la cursuri
echivalente ale leului fata de euro, acest proiect este modificat cu o
diferenta de doar 60 milioane de euro. Este de 4 ori mai scump decât
acum 2 ani. Este total nejustificat, proiectul nu s-a marit, nu au crescut
strazile, nu s-au lungit si pentru câteva exproprieri nu se justifica o
diferenta atât de mare a cresterii acestor indicatori. Rugam directia care
a initiat proiectul sa dea explicatii cum de un proiect se mareste de 4 ori,
mai ales ca el este executat. Lucrarile au fost executate acum de ce
trebuie sa aprobam ceva deja executat votat în urma cu 2 ani. Banuiesc
ca niste proiectanti si-au asumat responsabilitatea atunci când au propus
indicatorii în 2006, este anormal sa platim de 4 ori mai mult pentru o
lucrare.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin.
Am înteles. Am sa rog pe presedintele comisiei de transporturi sa

ne ofere câteva explicatii.

Domnul consilier general Tanase Ion Gabriel
Domnul Madalin Dumitru directorul general al Directiei Transporturi

si Drumuri ar trebui sa dea o explicatie economica a acestei modificari.
Deci proiectul initial conform anexei nr. 8 . •
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Domnul consilier Qeneral Tanase Ion Gabriel
Deci proiectul initial conform anexei nr. 8, hotarârea nr. 25 din 1

februarie 2006 prevedea investitii de 22 milioane de euro. Noul proiect
modifica aceasta suma de la 22 la 80 de milioane de euro. Pai daca nu

stiti sa cititi. rugam explicatii serioase.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Cred ca nu va stapâniti nervii. Va multumim. Domnule Primar

General ati cerut cuvântul.,

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Chestiunea sta În felul urmator: la analiza facuta lucrarilor Basarab,

Sisesti, Piata Eroii Revolutiei s-au constatat ca s-au executat lucrari În
urma dispozitiilor date fie de primarul din momentul respectiv, fie de
catre directorul general al transporturilor la momentul respectiv. Aceste
lucrari sunt evidentiate În pregatirea documentelor pentru a fi platite, ele
exista si ele sunt' verificate. În privinta preturilor, deci a gradului de
decontare va rog respectuos sa nu Întrebati administratia care a preluat
aceste cifre. În executiva existat urmatoarea discutie: '"domnule Primar,
General sunteti de acord sa se plateasca aceste sume, toate facturile
venind În luna mai si nefiind platite de catre fostul primar? Mai ales ca
Soseaua Sisesti asa cum spuneati acum spunea cineva aici este
terminata de mult. Am avut de ales. Exista legalitatea de a plati aceste
sume sau nu ? Am gasit legal ca ceea ce s-a facut acolo corect si s-a
verificat poate fi platit. În privinta dimensiunilor banilor ramâne sa purtam
o discutie generala În cadrul raportului meu. Exista sosele În Bucuresti
reabilitate care dupa ce dumneavoastra consiliul ati stabilit un pret de 10
lei, a crescut la 20 de lei, a crescut la 30 de lei, a crescut la 40 de lei,
când a ajuns la 40 de lei au intervenit o serie Întreaga de directori din
primarie, as spune fosti directori, lucrarea s-a reîmpartit din nou, s-a
relicitat si s-a platit de doua ori. Toate actele sunt Înaintate catre Directia,
Nationala Anticoruptie pentru eludarea legalitatii în aceste cazuri.

Daca dumneavoastra astazi aprobati lucruri care s-au facut si s-au
verificat ca s-au facut, atunci cel putin În ceea ce priveste Soseaua
Sisesti lucrurile intra În normal. Daca nu, ramâne "nu". Multumesc.,

•



Domnul consilier general Stan Ion
Domnule Primar am si eu o nelamurire, ce sa Înteleg de la

dumneavoastra? Am Înteles foarte bine ce ati spus, dar totusi am o
neclaritate. Sa întelegem ca exista niste întelegeri sau niste asocieri între
firme si dupa aceea ati spus ca s-a împartit lucrarile? Nu, nu este asa
nu?

Domnul Primar General Sorin Mircea Qprescu
Ma iertati, poate nu m-am exprimat eu foarte clar. Nu. Vreau sa stiti

ca exista lucrari În Bucuresti care au fost dupa ce dumneavoastra ati
aprobat o suma generala ca sa poata fi depa.}ita aceasta suma generala
s-au organizat de catre Primaria Capitalei, s-a împartit lucrarea în 3 si
capetele au fost relicitate din nou. Sumele alea nici macar nu au aparut
si nu or sa apara niciodata În fata dumneavoastra În Consiliu pentru ca
alea sunt Încalcarea legilor financiare si nu are nicio legatura cu acest
lucru. Nu are nicio legatura cu acest lucru, am si spus-o lucrarile sunt
verificate, ele exista, ele au suportat Însa o discutie de genul acesta. Am
primit indicatii de la domnul director "X" care la vremea respectiva
conducea departamentul de transporturi. "Mi-a dat ordin Primarul
General sa fac asa si am facut asa". Deci toate aceste chestiuni daca nu
le regaseam În proiectul consultantului ca asta a fost expertiza, astazi nu
ajungeau în fata dumneavoastra. Aceste sume nu puteau fi platite din
cauza ca .... si asa mai departe. Eu am spus ca În Bucuresti exista si de
aceea bine ca m-ati Întrebat ca sa precizam foarte clar ca nu pot sa vin
sa va propun un proiect care nu este aprobarea, care nu este legala sau
care Încalca dar v-am spus despre ce este vorba ca sa Întelegeti
foarte bine.

Domnul consilier general Meran Dan
Domnule Primar General, vreau sa reiterez toata dorinta noastra si

Încrederea noastra în dumneavoastra de a stopa În sfârsit aceste lucruri.
Lucrarea stim toti, a fost executata. Vreau sa va Întreb, nu are nicio
importanta cine a executat-o, vreau sa va spun ca acum În momentul
acesta sa platim de 4 ori mai mult pentru o lucrare executata si dupa
lamuririle pe care dumneavoastra ni le-ati dat, dupa toate resorturile
ascunse cum au fost, cum s-a ajuns la acesti bani si cum cineva trebuie
sa Încaseze pâna la urma aceasta suma, va rog foarte mult domnule
presedinte, În mod responsabil sa supuneti la vot votul nominal al
consiliului. Pentru ca responsabilitatea trebuie sa apartina cuiva si
responsabilitatea va cadea asupra fiecaruia dintre dumneavoastra care
veti aproba sau sper ca nu aceasta hotarâre. Va multumesc.

•



Domnul consilier Qeneral Mircea Raicu
Domnule Primar, domnilor colegi, daca citez bine din denumirea

proiectului de hotarâre, el se numeste de fapt documentatie referitoare la
aprobarea documentatiei tehnico-economice a obiectivului de investitii
modernizarea unor artere etc. asta Înseamna ca este vorba despre un
proiect facut de niste proiectanti pe care noi trebuie sa ni-I Însusim, deci
este vorba de acte publice, sunt acte facute de profesionisti si asa mai
departe. Daca au fost sau nu au fost probleme În derularea unor
contracte asta trebuie sa raspunda pentru ele executivul si unii oameni
care au facut, daca au facut ceva dar nu este corect sa lasam si sa
lansam asa tot felul de acuzatii. Deci exista,Jfocumente, s-a desfasurat
dupa o procedura legala, propunerea mea este sa trecem la vot.

Domnul consilier general Tanase Ion Gabriel
Domnule presedinte Legea finantelor publice locale spune În felul

urmator: Întâi se aproba indicatorii, apoi se aproba bugetul, apoi se
executa lucrarea. Se achizitioneaza si se executa lucrarea. Daca
dumneavoastra doriti sa Încalcam Legea finantelor publice locale nu
aveti decât. Membrii grupului PNL nu doresc acest lucru. Se stia de
foarte multa vreme ca aceasta lucrare ar putea sa depaseasca valorile
initiale. Trebuia supusa la vremea respectiva când s-a dat ordinul de
Începere a lucrarii sau de modificare a lucrarii. Nu avem de ce sa platim
noi pentru faptele altora. Cei care au decis modificarea proiectului
trebuia Întâi sa o supuna consiliului spre aprobare.

•
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Domnul consilier Qeneralloan Popa GriQore
Am sa fac numai câteva scurte comentarii Înainte sa se treaca la

procedura de vot. Vorbim de foarte multe supozitii. Colegul meu Mircea
Raicu a spus foarte precis, exista o documentatie tehnico-economica
aferenta facuta de oameni de specialitate. Sigur ca daca aparatul propriu
al Primarului prin compartimentele de specialitate constata nereguli nu
platesc suma integrala, dar pentru Dumnezeu, dumneavoastra ati fost În
sectorul 1 si stiti bine ca o parte din acea sosea nu este finalizata pentru
ca nu s-a terminat procedura de expropriere. Treceti din doua benzi Într
o banda pe o bucata de 800 m da? Eu zic sa mergeti pe acolo si sa
vorbiti În cunostinta de cauza, deci lucrarea nu s-a finalizat În
integralitate aruncati cu vorbe doar, doar s-o prinde ceva politic de acest
subiect În loc sa va documentati. Nu zâmbiti malitios si mai bine va
documentati. Aveti un coleg În Consiliu care este membru În Comisia de
Transporturi, era mai pertinent sa faca dânsul observatia. Mersi.
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Domnul presedinte de sedinta Mura Calin
A existat o propunere a domnului consilier Scarlat Horia, dânsul a

cerut vot nominal. Supun aprobarii Consiliului General daca sau daca nu
vom vota nominal.

Cine este pentru vot nominal? 7 voturi (Meran D., Poterasu C.,
Scarlat H., Tanase G., Grigorescu R., Nitu R., Alexe F.); Împotriva?
majoritate de voturi; abtineri? 12 voturi ( Giugula D, Zatreanu D,
Cosma M, Untaru V,"Budulan P, Ivascu T, lovici V, Stan N, lovici T.,
Roseti A., Stan 1., ).

Va rog sa se consemneze votul dânsil.Qr, rog Secretariatul Tehnic
sa consemneze În mod clar votul dânsilor.

Revin, punctul numarul 15 proiect de hotarâre privind
modificarea si completarea anexei nr.S a Hotarârea C.G.M.S.
nr.25/2006 referitoare la aprobarea documentatiei tehnico
economice a obiectivului de investitii "Modernizarea unor artere de,
penetratie, strapungeri, supralargiri si pasaje rutiere si pietonale."

Cine este pentru? majoritate de voturi; Împotriva? 7 voturi (Meran
D., Poterasu C., Scarlat H., Tanase G., Grigorescu R., Nitu R., Alexe F.),
abtineri? O voturi.,

Va rog sa se consemneze cine a votat Împotriva, tot grupul liberal a
votat împotriva.

Acest proiect de hotarâre a fost adoptat.
Trecem la urmatorul proiect pe odinea de zi proiect de hotarâre

privind constituirea unei comisii de repartizare a locuintelor pentru
persoanele din imobilele supuse lucrarilor de consolidare

•

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnilor consilieri generali, domnule presedinte consilier general

vreau sa fac doar câteva precizari este vorba de locuintele de necesitate,
este vorba de conceptul acela de a avea la dispozitie o serie întreaga de
locuinte pentru a putea sa mutam peroanele temporar din blocurile pe
care le consolidam. Pentru acest lucru si pentru faptul ca nu exista
structura la nivelul Consiliului,la nivelul Primariei Municipiului va rog sa
fiti de acord cu aceasta structura, ca aceasta structura sprijinita pe un
aparat foarte mic din executiv sa poata sa tina evidenta acestor mutari
temporare. Au existat voci care au spus ca nu exista nimic mai
permanent decât temporarul dar eu va promit ca nu exista decât locuinte
temporare pentru acesti cetateni, pentru ca sa putem sa ne Încadram
într-o constanta În ceea ce privesc consolidarile În Bucuresti. Altfel vom
reusi 7, 8 blocuri În cinci ani de zile cum am reusit pâna acum ceea ce

nu Înseamna abs~~i~l'f~~,\.Va fi vorba de cel putin 7 cladiri de pe Bd.
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Nicolae Balcescu, care vor trebui de urgenta intervenit. Sigur ca nu avem
la dispozitie atâtea locuinte de necesitate. Va rog Însa sa sprijiniti
formarea acestei comisii ca sa poata sa intre În efectivitate. Va
multumesc.,

Domnul consilier Qeneral Atanasoaiei Mihai
Domnule Primar, doamnelor si domnilor nu doar ca sprijini(l1 o

astfel de' idee avem si ,~oi o idee care cred ca vine În sustinerea celor pe
care le-ati spus dumneavoastra. As porni cu un mic comentariu si anume
faptul ca fondul locativ este În principiu acelasi, el serveste pe cale de
consecinta acelasi obiectiv acordarea de IQcuinte de necesitate. Prin
Hotarârea 309 adoptata În ultima sedinta a Consiliului pentru a servi
acestui obiectiv s-a hotarât constituirea unei comisii de repartizare a
locuintelor pentru persoanele evacuate din Zona Pilot A a Centrului
Istoric, acestea fiind considerate conform expunerii de motive semnate
de catre excelenta dumneavoastra locuinte de necesitate. Pornind de la, ,
principiul ca pentru a servi acelasi obiectiv pentru o unitate de obiect e
nevoie de o unitate de actiune, opinia noastra este ca aceeasi comisie
care a fost constituita prin Hotarârea 309 a carei componenta am sa Îmi
permit sa va rog sa o citesc, si anume: din partea Consiliului General
domnul Valentin Mircea si domnul Gabriel Tanase, din aparatul executiv
domnul Andrei Creci director executiv adj. Directia Juridic Contencios si
Legislatie, doamna Maria Petrascu director executiv Directia
Administrare Patrimoniu si doamna Alina Olteanu sef Birou Administrare
Spatii Directia Administrare Patrimoniu; aceeasi comisie sa aiba ca
obiectiv si ca sarcina si repartizarea locuintelor pentru persoanele din
imobilele ce vor fi consolidate, repet argumentul fiind ca pentru unitate
de obiect si anume repartizarea locuintelor de necesitate sa folosim
unitate de actiune. Aceasta este propunerea pe care v-o fac cu speranta
ca, Întelegând vechiul principiu ca daca vrei sa nu se Întâmple nimic mai
faci Înca o comisie, cu speranta ca acest lucru va putea fi pus În
aplicare. Va multumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Tot atât de scurt sigur ar fi fost un lucru foarte bun ceea ce ati

propus dumneavoastra, as vrea sa ascultati putin pe scurt de ce am
procedat astfel. Am procedat astfel pentru ca timp de doi ani de zile
locuintele care purtau numele de, citez din Hotarârea Consiliului,
locuintele cumparate de catre domnul primar Videanu la ora de atunci au
destinatie de locuinte de necesitate linioara sociale. Aceasta a facut ca, ,
timp de doi ani de zile domnul primar Negoita, pe drept cuvânt, pentru ca
sa nu greseasca, este explicatia pe care mi-a dat-o mie, sa nu

repartizeze a~ pentru simplu motiv ca nu stiam despre ce
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vorbim. Dupa aceea a mai aparut o asertiune lânga locuinte de
necesitate si precizarea a venit din partea Guvernului României care a
spus în felul urmator, prin locuinte de necesitate se înteleg locuinte care
se acorda pentru cetatenii care sunt mutati temporar, de ceea ce vorbim
acum, si subliniez persoanelor care sunt evacuate din casa pe Legea 10.
Domnule consilier general va rog sa credeti ca în aceasta situatie si eu
mi-am dat seama la început chiar daca nu cumva devine rizibila aceasta
propune~ de hotarâre; Fac acest lucru si am proprietatea vorbelor pe
care le spun domnule consilier general, ca În momentul de fata În fondul
locativ de stat este o aiureala totala, sub cuvânt de onoare, pâna la
terminarea analizei sunt 8500 de locuitori aiJ3ucurestiului care locuiesc
În casele foste proprietate de stat În conditii de chirie fara contract,
numai cu fisa de calcul. De aceasta fisa de calcul se folosesc cele 6
ICRAL-uri care s-au privatizat, nu avem nici un fel de control asupra
fondului locativ fost de stat, sa Îmi fie iertat daca gresesc termenii, dar
Întelegeti ce vreau sa spun. Pentru acest lucru am considerat ca este
mai corect si mai transparent în fata Consiliului ca nici o data aceste
locuinte de necesitate a caror volum vreau sa îl cresc încercând sa,
gasim posibilitatea de a avea cel putin 100, 200 la Îndemâna sa nu fie
umbrit de ideea si de reclamatia comisia i-a dat lui Vasilescu, lui Ionescu
ca e prieten cu tata, cu primarul, cu viceprimarul, etc. si am Încredere În
oamenii care sunt acolo ca asa vor face si nu altfel. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Muro Calin
Îmi permit o Întrebare, Înteleg ca în primii nu aveti încredere, aveti

Încredere mai mare În acestia mai noi?
Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Nu, cred ca toata lumea este obosita, am încredere fata de ce s-a,

întâmplat Înainte nu .

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Primar vorbim de un fond comun. Va pun o întrebare

directa daca avem o suma de 100 de case .

Domnul consilier oeneral Scarlat Horia
Haideti sa lasam discutiile În particular.

•

Domnul presedinte de sedinta Muro Calin
Domnul Scarlat nu v-am permis sa vorbiti. Avem un fond comun si

avem doua institutii care distribuie acelasi fond comun. Deci doua
institutii, doua comisii care distribuie acelasi fond comun de locuinte,
dupa parerea me~;; D __ ajunge .... , cum se stabileste ordinea de
prioritati? Se pqt'Qâ~' J~., artitii În aceeasi casa la un moment dat,

este absolut ne(u~ti "'~;,,~{1Il ,
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Nu, nu ati înteles domnule presedinte consilier general pentru ca

am hotarât cu totii împreuna ca locuintele de necesitate 105 apartamente
În Gemeni preluati care .... , Hotarârea de Guvern Înca nu certifica ca
sunt ai nostri da o sa îl certifice, le vom folosi pentru consolidari, iar cele
321 locuinte, dintre care o parte au fost repartizate de Sectorul 3 cu titlu
de locuinte sociale la vremea respectiva, le vor primi cetatenii din Centrul
Pilot nr. 1 si urmeaza acum sa terminam Înca doua blocuri pe care
Consiliul va hotarî ceea ce sunt, necesitate pentru Legea 10 si este de
urgenta propun eu dar dumneavoastra Qotarâti, necesitate pentru
consolidari poate ca sunt prea multe si nu putem sa începem la sfârsitul
anului 10 cladiri, sau locuinte sociale. Alea dumneavoastra veti hotarî în, ,
Consiliu, eu prezentându-va fondul pe care îl terminam noi sau îl
cumparam noi.

Domnul consilier qeneral Atanasoaiei Mihai
Din câte înteleg eu, cu atât mai mult cu cât se doreste o practica

corecta si legala mi s-ar parea firesc sa existe o comisie care sa
distribuie, pe baza criteriilor pe care le vom stabili de comun acord, cu
atât mai mult este important ca o singura comisie sa poata sa analizeze
tot ce exista si sa împarta în mod corespunzator.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Am înteles ca exista doua comisii pentru ca practic sunt doua

fonduri locative. Cele 300 de apartamente cumparate care prind o
anumita directie cum ar fi cele din Centrul Istoric si celelalte cum ar fi
blocurile Gemene care Atunci vine întrebarea, daca mâine Primaria
Mai cumpara câteva sute de apartamente într-o alta locatie mai facem o
comisie, o a treia comisie care sa repartizeze pe acelea?

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Nu, nu mai facem nici o comisie dumneavoastra hotarâti daca le,

cumparam, sau nu, dumneavoastra hotarâti dimensiunea financiara pe
care Primaria poate sa o cheltuiasca sau nu si titlul acestor case pentru
cetatenii care sunt evacuati de Legea 10, pentru cetatenii care vor pleca
temporar din locuinte pentru consolidare, pentru locuinte sociale si în
acel moment comisia de sociale se duc catre sectoare care au .... ,
dumneavoastra veti hotarî câte se dau la sectoare si la sectoare exista
comisiile pentru locuinte sociale, care pâna acum au procedat asa: la un
an de zile dupa aceasta atribuire 1,2,5 apartamente prin hotarârea

Consiliului Local s-a~.,;~.u~~, deci acest fond nu se mentine niciodata
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Domnul consilier Qeneral Stan Ion
Stimati colegi eu am înteles ca de fapt se doreste o schimbare a

comisiei cu alte persoane, daca doar asta este .... Vroiam sa spun ca
practic nu ne deranjeaza nici într-un fel si cred ca nici pe dumneavoastra
domnule Primar pentru ca sunt oameni responsabili în acea comisie, ma
îndoiesc ca cineva poate sa îsi dea un acord pe o chestie care sa nu fie
în interesul Municipalitatii, cu atât mai mult cu cât a fost desemnat de
noi. Cred ca ar trebui &a simplificam putin totusi, sa votam ca mai sunt o
gramada de puncte si nu ne deranjeaza aceeasi comisie, banuiesc ca
dumneavoastra aveti o modalitate sa vedeti daca ei fac sau nu ce trebuie, ,
pentru Municipalitate, ca eu asta am ÎntEi,J.esca vreti sa schimbati
componenta comisiei.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Îmi cer scuze eu nu vreau sa, nu, nu am vrut sa ating niste puncte

mai sensibile, nu Îmi sta În caracter, dar le ating. A existat o singura
comisie domnule consilier general, prin aceasta comisie Înainte cu 15
zile sa se termine alegerile sub cuvânt de onoare au fost repartizate 23
de spatii, spatii care nu au trecut prin acea comisie si au fost repartizate
direct, dar cu semnatura comisiei. Pentru aceasta .... , nu ma Întrebati
cum ca nu am stat sa fac ancheta respectiva. Vreau sa va raspund doar
ca au fost repartizate 23 de spatii, care au trecut doar formal prin acea
comisie, aceasta vreau sa spun si au fost ... '" .

... '" .. spatii, dar prin acea comisie, de ceea am încercat sa separ
aceste comisii numai la ideea ca are responsabilitatea pentru o anumita
dimensiune. Data viitoare nu o am la Îndemâna, vin cu lista. Vin cu lista
spatii lor date de factori executivi ai primariei, de consilieri generali care
nu si-au însusit niciodata aceasta rugaminte pe care au adresat-o
comisiei, dar fosta comisie recunoaste ca a semnat În necunostinta de
cauza.

Nu am vrut sa discut asta, o discutam.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
La care comisie va referiti? Noi vorbeam de comisia pentru Pilotul

A din Centrul Istoric.

Domnul consilier General Doru Priotesa
Este ceva foarte grav daca cei pe care i-am trimis noi în comisia au

facut o ilegalitate .

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Asta am facut9-"nQ.tc~9umo luna la ultima sedinta, deci nu ....

/
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Domnul consilier Qeneral Doru Priotesa
Da, dar a facut o ilegalitate imediat dupa aceea. Hai sa o

desfiintam pe aia si sa facem .

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Nu, nu. As vrea sa întelegeti ca nu are nicio legatura cu casele

pentru deci înca o data, spatii repartizate de o comisie, alta sjgur
nu are rricio legatura"deci pentru asta eu vreau sa justific de ce v-am
cerut respectuos sa fiti de acord cu comisii distincte. Tot ce este într-o
oala nu mai stie nimeni, tot ce are responsabilitatea se stie.

De fapt domnul. ..... daca îmi aduc bine~minte presedintele acestei
comisii este domnul Fuciu. Domnul Fuciu mi-a adresat o scrisoare ca sa
ma întrebe, raspunsul a plecat catre dumneavoastra, sper ca este la
dumneavoastra, ma bucur din suflet ca l-ati primit, în asa fel încât ceea
ce se întâmpla acum nu este decât o proforma ..... pentru a putea
aceasta comisie cu domnii consilieri sa îsi preia aceste atribute pe
perioada urmatoare. Probabil ca eu la ora asta nu m-am exprimat foarte
clar.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Domnul Fuciu este presedintele comisiei de expropriere, nu are

nicio legatura cu .....

Domnul consilier Qeneral Meran Dan
Ca sa încheiem, sa gasim o solutie, aceasta comisie este formata

din persoane, din colegii consilieri, da? Fiecare grup sa îsi propuna ori
aceeasi persoana sau sa o schimbe si atunci va deveni alta comisie.
Daca vor fii aceleasi persoane, va fi aceeasi comisie pâna la urma. Noi
vrem sa avem alta persoana în aceasta comisie si va rog sa notati ca noi
îl desemnam pe .
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Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Stati putin ca era un amendament, daca se retrage amendamentul

respectiv .
Stati putin, avem un amendament din partea colegului nostru Mihai

Atanasoaei, prin care comisia de repartizare a locuintelor pentru cei
evacuati din Centrul Istoric Zona Pilot A sa fie una si aceeasi cu comisia
care se va ocupa de repartizarea locuintelor din imobilele supuse
lucrarilor de consolidare.

Domnul Atanasoaei va mentineti acest amendament?, ,
Nu l-a retras domnul Scarlat, nu l-a retras.

Domnul Atanasoaei va retrageti acest amendament?
.•.~.;~:... '
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Domnul consilier Qeneral Meran Dan
Domnule presedinte este vorba de Înfiintarea unei comisii, asa

spune aici pe ordinea de zi.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Domnul Atanasoaei a facut propunerea ca aceasta comisie sa fie

una si aceeasi cu comisia care se ocupa de repartizarea locuintelor
persoane.lor evacuate 6in Centrul Istoric.

Comisia de repartizare a locuintelor de necesitate, domnul Meran,
asa se va numi.

Domnul consilier Qeneral Meran Dan
Si cealalta cum se numeste?

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Nu mai exista o alta.

Domnul consilier Qeneral Meran Dan
Nu se poate sa fie aceeasi din moment ce Înfiintam alta comisie.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Va rog, daca Îmi permiteti, suntem În situatia În care avem un
proiect de hotarâre cu o comisie ce trebuie propusa. Chiar daca, sa
spunem, ca toata lumea este de acord ca aceeasi membrii care sunt În
comisia zonei pilot vor fii membrii În aceasta comisie, vor fi doua comisii
distincte pentru ca noi astazi asta discutam, comisia .... deci asta
Înseamna ca va trebui ca acesti membrii sa fie revotati acum. Daca vrem
sa modificam atributiile celeilalte comisii va trebui sa intervenim pe
hotarârea adoptata În sedinta anterioara. Multumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea Qprescu
În momentul acesta când noi ne gândim sa schimbam, eu nu am

nimic împotriva sa dam alte atributiuni acelei comisii, sunt 120 de oameni
care timp de trei luni de zile asteapta aceste case, din Centru Istoric. Si
acum erau pe hol, bineînteles ca ei vin la Primarul General, dupa ce
m-au epuizat pe mine trec la domnul presedinte, consilier general.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Deci domnul Atanasoaei va mentineti amendamentul? Da. Bun., ,

•
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Domnul consilier Qeneral Stan Ion
... deci am înteles ca din aceasta comisie trebuie sa fie unii din,

partea executivului, deci îi face domnul Primar si din sala cine
doreste .

Domnul consilier Qeneral Atanasoaei Mihai
Eu am impresia ca domnul Scarlat nu întelege decât daca vorbesc

din mâini.

Deci ceea ce am propus noi este ca ceea ce s-a întâmplat în
sedinta trecuta, adica constituirea acestei comisii pentru repartizarea
locuintelor din Zona Pilot sa se ocupe si de repartizarea locuintelor.
Exact deci daca vreti într-un limbaj juridic sa propun respingerea
proiectului din forma propusa .

Domnul Secretar General Tudor Toma

Nu. Deci daca doriti sa mergem pe varianta asta, va trebui sa
modificam hotarârea adoptata anterior, dar nu putem sa facem proiect,
pentru ca este un volum destul de mare de documente de produs în
acest moment, ceea ce este imposibil.

Domnul consilier Qeneral Atanasoaei Mihai
Important este .

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Deci înteleg ca sunt doua cai de a iesi din aceasta situatie: una

daca se doreste ca aceeasi comisie sa fie si la Pilotul Istoric si la asta,
modificam hotarârea prin care am format acea comisie si o cadem astazi
hotarârea nr. 16. Deci asta rezolva, abrogarea acestei hotarâri, ne duce
înapoi la acea hotarâre care va fi modificata.

•
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Domnul consilier general Popa Ionut
Haideti sa Încercam sa sintetizam lucrurile. Dorinta noastra de a..

avea o imagine de .

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Deci suntem În aceasta situatie dragi colegi pentru ca În momentul

când al un singur mar, nu pui 5 oameni sa ÎI împarta. Cineva gând~ste
foarte cemplicat În teata povestea asta si ne da noua de lucru sa
descurcam o chestie care putea fi foarte simpla, de aceea suntem În
situatia aceasta.,

~~

Domnul consilier general Popa Grigore Ioan
Deci va fac o ultima propunere ca sa Încercam sa mergem mai

departe. Noi vom propune aceeasi persoana În noua comisie. Mircea
Valentin din partea POL.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Dar nu aceasta era ideea. Deci amendamentul era altul, daca si-I

retrage, daca nu ÎI supun la vot si gata. Domnul Atanasoaei ultima data,
va mentineti amendamentul?, ,

Domnul consilier general Atanasoaei Mihai
Ma bucur ca v-am resuscitat spre final, Îmi retrag atunci

amendamentul În forma propusa.

Domnul presedinte de sedinta Muro Calin
Va rog sa faceti propuneri din sala, sunt doua locuri În aceasta

comisie, va rog sa faceti propuneri din sala.

Domnul consilier general Meran Dan
Din partea grupului PNL ÎI propun pe domnul Florin Alexe.

Domnul consilier general Georgescu Bogdan
Grupul PSD nu are nicio propunere.

Domnul presedinte de sedinta MurQCalin
Domnul Popa ati facut o propunere, se mentine?

Domnul consilier oenerallovici Teodor
Nici grupul PRM nu propune pe nimeni.

Domnul consilier oeneral Popa Ionut

Noi îl propunem 'pe d~g1nulMircea Valentin.

•



Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Deci cele doua nume, PSD nu, PNG nu, PD da. Cele doua nume

sunt: Florin Alexe si Mircea Valentin da? O sa va rog sa faceti buletinele
de vot, procedura de vot ramâne aceeasi, se bareaza cu o linie
candidatul pe care nu îl doriti .

Trecem mai departe pe ordinea de zi. Va rog sa reveniti În sala,
urmeaza un punct important.

Urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre privind
aprobarea componentei nominale a Comisiei Tehnice de Amenajare
a Teritoriului si Urbanism. ~

Am Înteles ca au intervenit niste modificari, va rog domnule Primar.

•
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnilor consilieri generali, domnule presedinte de sedinta,

consilier general, am facut propunerile pentru CUA T, propuneri care sunt
apanajul Primarului General. De-a lungul timpului am constatat ca în
special membrii deosebiti ai societatii civile nu cunosc acest regulament,
nu cunosc legea. Se dorea ca regulamentul sa fie facut înaintea validarii
acestor arhitecti, urbanisti, reprezentanti ai diverselor ministere din
aceasta comisie.

Nu este legal ca lucrurile sa se Întâmple asa si o spun cu verbul la
Îndemâna. Abia dupa ce dumneavoastra veti accepta sau nu aceasta
comisie, abia dupa aceea se Începe a face daca votul este pozitiv, va fi
Început regulamentul si În termen de 30 de zile voi promova
regulamentul În Consiliu pentru a fi aprobat. Deci eu îi invit pe cei care
nu cunosc sa citeasca În de aproape legea. Vreau sa va spun si sa îmi
exprim parerea de rau ca o serie întreaga de membrii marcanti ai
societatii civile au Încercat a fi manipulati În formarea acestei comisii. Nu
doresc sa va spun decât un singur lucru. Niciuna dintre alegerile facute
de Primarul General, adica de mine, nu poarta amprenta politica. Nu m-a
interesat si nu ma intereseaza care sunt optiunile politice ale membrilor
acestei comisii. Nu am negociat cu nimeni aceasta chestiune, iar în
legatura cu scrisoarea primita astazi de mine de la Fundatia .... îmi cer
scuze nu mai stiu numele, care dorea sa vada documentele prin care
aceasta comisie este agreata de catre Uniunea Arhitectilor, de catre
Ordinul. ... as vrea sa întelegeti ca nu am nici un fel de obligatie fata de
nimeni atâta timp cât în lege scrie foarte clar ca acesta este apanajul
Primarului General. Dar as vrea sa reiterez ca înca de data trecuta am
spus clar si raspicat ca am facut aceste alegeri consultându-ma de 3 sau
de 4 ori cu tot ceea ce înseamna societate socio-profesionala si la
recomandarea lor am venit în fata dumneavoastra cu aceste nume si am

facut aceste lucr~[:9-';i;)~t. Nu am facut aceste lucruri îngradit de
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nimeni. Daca cineva crede ca eu trebuie sa dau socoteala pe aceasta
speta cuiva, sa arat recomandarile, se înseala. Regulamentul spune,
legea spune exact asa cum va prezint eu dumneavoastra. Sunteti aici
majoritatea oamenilor care cunoasteti foarte bine aceasta lege, mai ales
ca au existat discutii. În urma cu doua ore domnul Arhitect Sef Gheorghe
Patrascu a primit o scrisoare din partea domnului arhitect Viorel Hurduc
care spune asa: "invitatia pe care mi-ati facut-o de a face parte din
Comisia Tehnica de ,..urbanism si Amenajarea Teritoriului din cadrul
Primariei Municipiului Bucuresti ma onoreaza, drept pentru care
multumesc domnului Sorin Oprescu, Primar General si dumneavoastra
personal, asigurându-va totodata de Întrecma mea consideratie. Din
pacate nu pot sa dau curs invitatiei din considerente ce tin de: utilitatea
opiniei mele ca specialist dar lipsit de greutate În decizia avizarii atâta
timp cât caracterul comisiei este consultativ si nu decizional sau
participativ legal la decizii. De stabilirea unui sistem vizionar, pertinent de
dezvoltare a capitalei ce presupune o strategie coerenta dar mai ales
constructiva cu un program municipal de masuri radicale, fara de care
Bucuresti- ul cât de curând, nu va mai putea functiona. Sunt hotarât sa
vin alaturi de echipa formata de domnul Primar General din momentul În
care domnul Primar General si Institutia Arhitectului Sef vor stabili cu
precizie regulamentul de functionare a Comisiei Tehnice. Va stau la
dispozitie oricând cu experienta mea. Cu stima, semneaza arhitect Viorel
Hurduc."

Din aceasta cauza va rog sa Îmi permiteti sa trec la celelalte
sugestii, nici macar propuneri, ci sugestii facute de Uniunea Arhitectilor,
aceea la domnul arhitect Cavarnali, pe care am sa va rog, prezentându
va aceasta scrisoare, sa îi Înscriem În lista prezentata dumneavoastra ca
participant, ca membru al acestei Comisii de Amenajare a Teritoriului. Va
multumesc.,

Domnul consilier Qeneral Scarlat Horia
Propun sa vorbeasca domnul Dan Nicusor din partea Asociatiei

Salvati Bucuresti-ul care a venit aici În numele a 34 de organizatii
semnatare ale Pactului pentru Bucuresti. Asta cu acordul dumneavoastra
dragi colegi. Stiu ca s-a propus la sfârsit si s-a dat acordul sa vorbeasca
la sfârsit, dar s-ar putea ca la sfârsit sa fie prea târziu, asa ca va rog
frumos sa îi dam cuvântul acum ca este normal sa vorbeasca la subiect,
daca se poate. Eu cred ca nu este nicio problema.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Va repet, procedura €~te sa depuna o cerere la Secretariatul
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Stimate domn, s-a dat un vot În aceasta seara, a-ti primit dreptul de
a vorbi la sfârsitul sedintei, deci a existat Întelegere.

Domnule Scarlat, din consideratie pentru dumneavoastra, am sa
supun la vot aceasta cerere pe care o faceti, sunteti. deci domnule
Nicusor, vorbiti din partea Asociatiei Salvati Bucuresti-ul? Da? Pentru
aceasta Asociatie s-a votat, vorbiti la sfârsit. Noi v-am ascultat si data
trecuta stimate domn, vi s-a permis accesul În aceasta sala, va rog nl) ne
si.liti,sa luam masuri. ~,

Domnul Primar General a facut o propunere, Înlocuirea domnului
Viorel Hurduc cu domnul Vlad Cavarnali, avem o lista finala pe care as
vrea sa o citesc: Bogoescu Bogdan, En.i}che Constantin, Florescu
Tiberiu, Gabrea Sorin, Vlad Cavarnali, Marin Dan, Stefan Dorin, Serban
Dan. Din partea Ministerului Dezvoltarii Lucrarilor Publice si Locuintei,
Rosu Casandra, din partea Ministerului Culturii si Cultelor Damian
Stefan, din partea Ministerului Mediului si Dezvoltarii Durabile, doamna
Iulia Dinu. V-am spus care va fi componenta, vom vota .....

Domnul consilier Qeneral Poterasu Cornel Constantin
Am ascultat cu interes scrisoarea domnului Hurduc adresata

domnului Primar General si ne exprimam nedumerirea cu privire la faptul
ca domnul Hurduc În acea scrisoare mentiona faptul ca nu ar mai vrea
sa faca parte din aceasta comisie care are doar aviz consultativ si nu are
rol decizional, când toate PUZ-urile de pe ordinea de zi de astazi au
avizul consultativ al dânsului când a fost În comisie si era tot aviz
consultativ. Poate când Îi veti scrie dumneavoastra domnule Primar,
General Îi veti aduce aminte ca a dat aviz consultativ În .....,

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Daca Îmi permiteti am sa va lamuresc eu. Domnule consilier

general este o nota semnata de mine si pusa În Înaintarea PUZ-urilor de
astazi prin care Încerc sa lamuresc Înca o data, nu pe dumneavoastra,
pentru ca sunt sigur ca dumneavoastra cunoasteti legea, ca toate aceste
PUZ-uri vin de undeva din istoria apropiata, eu am obligatia atâta timp
cât au trecut printr-o comisie unde era si domnul Hurduc, toate aceste
PUZ-uri sa le supun aprobarii sau infirmarii dumneavoastra. Daca nu fac
acest lucru, eu ma fac vinovat de abuz În serviciu, deci as vrea sa fie clar
pentru distinsii reprezentanti ai presei si ai societatii civile ca Primarul
General are obligatia de a prezenta aceste PUZ-uri Consiliului General
care hotaraste. A, ca de acum Înainte dupa validarea comisiei am sa cer
acestei comisii sa va fie prezentate PUZ-urile cu aviz pozitiv sau negativ, •
sa pot sa am posibilitatea sa le proiectez În 3D aici În sala pentru ca
toate lucrurile sa intre În ordine din punct de vedere al lipsei de
suspiciuni si a unui vot transparent, pentru ca sa nu se mai Întâmple o
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serie Întreaga de lucruri pe care nu dorim cu totii sa se Întâmple.
Multumesc.,

Domnul consilier Qeneral Tica Horatiu
Stimati colegi, eram una dintre persoanele care ceream amânarea

acestei Comisii Tehnice, daca va aduceti aminte În 30 august. Primarul
General a facut niste modificari la acea comisie tehnica, dar ceea ce
trebuie 9a ne faca pe...noi sa fim atenti, este faptul ca În acest moment
trecem printr-o perioada de criza pe care deocamdata România nu o
resimte. Este o criza mondiala care va veni si la noi. Din diversele
discutii pe care le-am avut cu oameni de afa..yerisi În cadrul comisiei de
urbanism cu colegii mei, vreau sa va spun ca România Începe sa simta
plecarea investitorilor straini. De ce? nu sunt bani sau Încep sa se
Împutineze banii pe piata? Bucurestiul este Într-o competitie acerba cu
celelalte capitale est-europene, cu Sofia, cu Budapesta, cu Praga,cu
Varsovia. Întrebarea este: ce le oferim noi investitorilor ca ei sa vina În
Bucuresti, le oferim o Comisie Tehnica si un Consiliu care sa Încerce sa
aprobe ceva sau nu, sau Îi trimitem În alta parte. Tot pe aceasta linie I-as
ruga pe Primarul General sa Încercam sa avem o discutie Împreuna cu
Arhitectul Sef care este initiatorul unei Ordonante de Urgenta de pe
vremea când era la minister tot pentru Încercarea de a face atractiv
Bucurestiul. În acest moment nu ne mai confruntam cu o oferta foarte
mare de investitori În Bucuresti cum era În anii trecuti. Veti vedea vor fi
fonduri de 50, de 100 milioane care se muta din Bucuresti În alta capitala
pentru a acoperi criza investitorilor În tarile respective. Noi trebuie sa
facem Bucurestiul atractiv si trebuie sa va gânditi la treaba aceasta.
Trebuie sa vedem ce putem sa facem la acea ordonanta. Va multumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule consilier general vreau sa va spun ca pe aceeasi linie

vreau sa readuc aminte colegilor mei urmatorul lucru: urmeaza discutia cu
Comisia de Strategie privind arhitectura si urbanismul Bucurestiului,
comisie În care intra tot ceea ce Înseamna vârfurile Universitatii de,

Arhitectura, a Ordinului Arhitectilor, Comisia Tehnica, Arhitectul sef,
Primarul General, consilierii generali, pentru ca acesta este cel mai serios
lucru care s-a spus acest lucru aceasta seara aici. Etapa care urmeaza,eu
as complica-o si as vorbi foarte pe scurt si ... , dar nu este timpul asta
seara si despre ceea ce Înseamna refacerea Planului de Urbanism
General, reguli pentru constructii si viziune pentru Bucuresti, pentru ca
altfel Într-adevar suntem În pericol sa continuam distrugerea palma cu
palma a acestui oras. Dupa ce aceste comuniuni vor prezenta o strategie
În fata dumneavoastra, dumneavoastra veti fi de acord sau nu cu ea, o
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veti îmbunatati sau veti produce alta viziune si alta strategie daca va fi
cazul. Va multumesc ..

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Va multumesc. O sa primiti buletinele de vot, vreau sa va rog sa nu

plecati din sala pâna când nu se numara si nu se da rezultatul votului,
pentru ca toate hotarârile cu vot de persoane si o sa va spun hotarârea
numarul.5, hotarârea,e>:numarul 7, hotarârea numarul 16 si hotarârea
numarul 17 trebuie sa fie votate în integralitate .

Mergem mai departe, proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ
Str. Anghel Saligny-Str. Mihai Voda-Str.lqp Brezoianu-Str.Lipscani,
sector 5, MONUMENTUL HOLOCAUSTULUI.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,
abtineri? O voturi.·

Acest proiect a trecut.

Proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ Str. Alexandrina
nr.13, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,
abtineri? O voturi.·

Acest proiect a trecut.

Proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ Str. Emanoil
Porumbaru nr. 82-84, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,
abtineri? O voturi.,

Acest proiect a trecut.
Proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ Str. lezeru nr.9A,

sector 1.
Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,

abtineri? O voturi.,
Acest proiect a trecut.

Proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ Str. Târnaveni
nr.18-20, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,
abtineri? O voturi.·

Acest proiect a trecut.

•
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Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect a trecut.

Proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ Sos. Alexandriei
nr.152,sector 5.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,
abtineri? ~Ovoturi.- ,

Acest proiect a trecut.

Proiect de hotarâre privind aproparea puz Str. Drumul
Muntele Gaina nr.54-56,sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect a trecut.

Proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ Str. Spineni nr.2-4,
sector 4.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect a trecut.

Proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ Sos. Panduri
Str.Prof. Or. Bagdasar, sector 5.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,abtineri? Ovoturi.,
Acest proiect a trecut.

Proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ Bd. Luptatoriiornr.62-64,sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect a trecut.

Proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ Sos.Gh./onescuSisesti nr.391-393,sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect a trecut.

. Proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ Str. Ostasilor nr.B
SI 21-23,sector 1. •



Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect a trecut.

Proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ Scoala Speciala
nr.9- Str.Trompetului nr.34A, sector 5.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,
abtineri?"O voturi.,

Acest proiect a trecut.

Proiect de hotarâre privind aprobar~ PUZ Str.Tintasului nr.S
7, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect a trecut.

Proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ Sos. Odaii nr. 260
264 sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect a trecut.

Proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ Str. Somesul Rece
nr. 79,sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect a trecut.

Proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ Str. Emanoil
Porumbaru nr. 60, sector 1.

Cine este pentru? 12 voturi, împotriva? 1 vot (Tica H.), abtineri? 19
voturi.

Acest proiect nu a fost adoptat.

, Proiect de hotarâre privind aprobarea PUZ Str. Emanoil
Porumbaru nr.17, 21,28,27-29, sector 1.

Cine este pentru? 5 voturi împotriva?, 7 voturi (Meran Do,
Poterasu C., Scarlat Ho, Nitu R, Grigorescu R, Tanase G., Alexe F),
abtineri? 23 voturi (Cosma R, Untaru V., Tica H., Ivascu T., Neagu Mo,
Bacaintan 1., Budulan Po, Pârvu C., Murg C., Cruceanu E., Chiris M.,
Popa 1., Florescu D., Fuciu Do, Gâf-Deac 1., Becheanu M., Ionescu R,

Mircea V., VIad..an~. o,.T.~ V., Raicu Mo,Atanasoaiei M., Zatreanu D.).Acest pro~,~lJ,,~ {) t adoptat.
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Trecem la ordinea suplimentara. V-as ruga pentru ca este foarte
important sa mai trecem prin vot acele trei puncte. În primul rând va
propun ca, comisia de numarare sa fie una si aceeasi cu comisia de
validare.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotriva? O voturi,
abtineri? O voturi.,

. Deci comisia de. numarare va fi una si aceeasi cu comisia de
validare. Rugamintea mea este sa înceapa numararea ca sa putem trece
prin vot. Trebuiesc reluate si cele 4. Mai avem ordinea suplimentara.

O sa rog comisia de numarare si de vali9are sa .
Va propun urmatoarea formula: pâna când votul va fi numarat

avem câteva persoane dragi colegi haideti sa ne calmam putin.
Avem câteva persoane care doresc sa ia cuvântul, i-as invita sa ia
cuvântul acum.

Va propun o scurta pauza de 3 minute.
ÎI rog pe presedintele comisiei de numarare si validare sa citeasca

rezu Itatele.

•

Domnul consilier general Mircea Valentin _
Încerc sa le iau În ordinea de pe lista, sper sa nu gresesc. Cred ca

primul vot a fost, si am aici proces verbal încheiat astazi 29.1 0.2?~8
privind desemnarea unuia dintre viceprimari ca membru În "Comisia
locala Bucuresti pentru stabilirea dreptului de proprietate privata asupra
terenurilor".

Nu avem voturi anulate. Pentru domnul Robert Constantin Ionescu
s-au exprimat În total 51 de voturi, dintre care voturi pentru 48, voturi
împotriva 3.

AI doilea proiect încheiat astazi 29.10.2008 pentru aprobarea
reprezentantilor Municipiului Bucuresti În Adunarea Generala a
Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara Bucuresti-IIfov(ADIBI).

Voturi pentru domnul Sorin Mircea Oprescu 51, niciunul împotriva,
pentru domnul Razvan Murgeanu, 51 voturi pentru, niciunul împotriva,
pentru domnul Robert Ionescu Constantin 51 voturi pentru, niciunul
împotriva, pentru domnul Ioan Grigore Popa 51 de voturi pentru, niciunul

îfTl~otriv~, pent.ru_domnul Georgescu Bogdan Cristian 51 voturi pentru,
n~c~unul~mpotr!v~, pentru domnul Meran Stefan Dan 51 voturi pentru,
n~c~unul~mpotn:,~, p.entru domnul lovici Victor Teodor 51 voturi pentru,
niciunui Impotnva SI pentru doamna Roxana Maria Cosma 51 voturi

pent~~, .nici~nul împo!r~va. Ca atare se declara alesi ca reprezentanti ai
MUn/cIPlulu~ B~curestl In I\dunarea Generala a Asociatiei de Dezvoltare
Intercomun/tara Bucure.,&!,-lIfov urmatorii: Sorin Mircea Oprescu, Razvan

Murae~nlJ Robert Jnn~s~.e., 0••..nstantin Ioan Grigore Popa G
","..:" , eorgescu
'.\,,\ ", ..•
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Bogdan Cristian, Meran Stefan Dan, lovici Victor Teodor si Roxana
Maria Cosma.

Proces verbal încheiat astazi 29.10.2008 pentru constituirea unei
comisii de repartizare a locuintelor pentru persoanele din imobilele
supuse lucrarilor de consolidare.

Nu avem voturi anulate. Pentru domnul Mircea Valentin 50 de

voturi pentru, 1 vot împotriva, 51 totale. Pentru domnul Alexe Flprin
Alexandf\J 49 de vot~i pentru, 2 împotriva, pentru domnul Bogdan
Sosoaca 40 de voturi pentru si 11 împotriva, pentru domnul Andrei Creci
48 de voturi pentru si 3 împotriva, pentru doamna Tereza Nenetu, 50 de
voturi pentru si 1 vot împotriva. În consecinta~e declara alesi ca membrii
în comisia de repartizare a locuintelor pentru persoanele din imobilele ce
vor fi supuse lucrarile de consolidare domnii: Mircea Valentin, Alexe
Florin Alexandru, domnul Bogdan Sosoaca, Andrei Creci si doamna
Tereza Nenetu.

Si în final ultimul proces verbal încheiat astazi 29.10.2008 privind
aprobarea componentei nominale a Comisiei Tehnice de Amenajare a
Teritoriului si Urbanism.

Au fost exprimate un numar de 51 de voturi, nu exista voturi nule.
Voturile sunt urmatoarele: pentru domnul Boboescu Bogdan 40 de voturi
pentru si 11 împotriva, pentru domnul Enache Constantin 44 de voturi
pentru si 7 împotriva, pentru domnul Florescu Tiberiu 40 de voturi pentru
si 11 împotriva, pentru domnul Gabrea Sorin 41 de voturi pentru si 10
împotriva, pentru domnul Vlad Cavarnali 35 de voturi pentru si 26
împotriva, pentru domnul Marin Dan 40 de voturi pentru 11 împotriva,
pentru domnul Stefan Dorin 44 de voturi pentru si 7 împotriva, pentru
domnul Serban Dan 40 de voturi pentru si 11 împotriva, pentru doamna
Rosu Casandra 39 de voturi pentru si 12 împotriva, Damian Stefan 44 de
voturi pentru si 7 împotriva si în final doamna Iulia Dinu 38 de voturi
pentru si 13 împotriva.

Ca atare se declara alesi ca membrii în Comisia Tehnica de
Amenajare a Teritoriului si Urbanism domnii: Boboescu Bogdan, Enache
Constantin, Florescu Tiberiu, Gabrea Sorin, Vlad Cavarnali, Marin Dan,
Stefan Dorin, Serban Dan, Rosu Casandra, Damian Stefan, Iulia Dinu.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Va multumesc. O sa supun votului aceste proiecte în integralitatea

lor.

•

•••

Va supun votului În integralitatea lui, proiectul de hotarâre
privind desemnarea unuia dintre viceprimari ca membru În
"Comisia locala Bucuresti pentru stabilirea dreptului de proprietate
privata asupra tereno~~"."..--.
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Cine este pentru? majoritate de voturi, împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect a fost adoptat.

Va supun votului în integralitatea lui proiectul de hotarâre privind
modificarea HCGMB nr.86/2008 referitoare la Înfiintarea Asociatiei, ,
de Dezvoltare Intercomunitara Bucuresti-lIfov(ADIBI) În vederea
realizarii În comun a",unor proiecte ce vizeaza dezvoltarea regiunii,
finantate din fonduri structurale si de coeziune ale Uniunii
Europene si abrogarea HCGMBnr.332/2007si a HCGMB nr.3/2008,
precum si modificarea HCGMB nr.177/~08 privind desemnarea
unor consilieri generali În Adunarea Generala a Asociatiei de
Dezvoltare Intercomunitara Bucuresti-lIfov(ADIBI).

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect a fost adoptat.

Va supun votului în integralitatea lui proiectul de hotarâre privind
constituirea unei comisii de repartizare a locuintelor pentru
persoanele din imobilele supuse lucrarilor de consolidare.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotriva? O voturi,
abtineri? 1 vot (Atanasoaei M.).

Acest proiect a fost adoptat.

Va supun votului în integralitatea lui proiectul de hotarâre privind
aprobarea componentei nominale a Comisiei Tehnice de Amenajare
a Teritoriului si Urbanism.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotriva? O voturi,
abtineri? Ovoturi.,

Acest proiect a fost adoptat.

Intram pe ordinea suplimentara, avem doua proiecte pe ordinea
suplimentara, va rog domnule Primar.

Domnul Primar General Sorin Mircea Qprescu
Va multumesc, vreau sa va multumesc pentru modul în care

dumneavoastra ati înteles imperativul momentulu~ ma refer la comisie,
în primul rând la comisie, vreau sa va multumesc. In al doilea rând vreau
sa va cer permisiunea sa lipsesc ultimele minute si am sa îl rog pe
domnul viceprimar sa fie prezent aici, as vrea sa întelegeti ca o fac
dintr-o nevoie exterioara, nu stiu ce doresc edilii centrali de la noi, dar din
cauza aceasta. Va multumesc respectuos înca o data pentru faptul ca
am ajuns la o norIT)alitate. Noapte buna si va multumesc.

68
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Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va supun votului urmatorul proiect pe ordinea de zi, proiect de

hotarâre privind participarea Municipiului Bucuresti În calitate de
partener la proiectul cu finantare nerambursabila Open Cities În
cadrul programului operational URBACT II.

C-ine este pentru?

Domnul consilier qeneral Stan Nicusor
În legatura cu acest proiect, spunea si domnul primar mai devreme,

4 ani de zile nu s-a Întâmplat nimic cu el pentru ca a fost prost gestionat.
Vin În Întâmpinarea acestei chestiuni si va aduc aminte ca astazi am
avut sedinta de comisie si cu membrii comisiei am hotarât asa: 215/2001
consiliul poate delega din rândul membrilor sai sa îl reprezinte În relatiile
cu entitati similare, astfel consilierii generali din cadrul comisiilor de
integrare europeana si de relatii internationale vor participa nemijlocit la
acest proiect si vor avea sprijinul lucratorilor din cadrul directiilor de
specialitate.

Domnul presedinte de sedinta Mura Calin
Deci acesta este amendamentul dumneavoastra?

Domnul consilier qeneral Stan Nicusor
Da, deci dorim sa participam si noi activ la acest program.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Mai exista si alte amendamente?

Domnul consilier general Poterasu Cornel Constantin
În expunerea de motive se face precizarea ca participarea

Consiliului General si implicit a primariei este de 7 % respectiv 10 mii si
ceva de euro. Celelalte procente de 93% se vor acoperi din bugetul
Fondului European de Dezvoltare Regionala 80% si 13% de la bugetul
de stat. As vrea sa stiu de la care buget de stat, de la ce institutie?, de la
ce minister? Eu nu cred ca putem hotarî noi implicarea bugetului statului
Într-un proiect cu o suma de bani.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Am Înteles. Domnul consilier avem În sala pe domnul Radu Ancuta

de la directia initiatoare. Va cer permisiunea ca domnul Radu Ancuta sa
se poata exprima.

•
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Domnul director Radu Ancuta
Buna seara. Deci cei 13% sunt dati de MLPA T, deci fostul Minister,

al Integrarii, scrisoarea de acceptare a proiectului de catre minister
exista. Deci orice asociere conform Legii 215 ..... este o greseala
materiala umana, se poate întâmpla. Atunci pierdem banii domnule
consilier general. În contextul acesta nu ne asociem în proiecte urbane,
europene, pentru ca exista un dead-line la care trebuie depus dosarul.

Domnul presedinte de sedinta Mura Calin
Va supun la vot amendamentul facut de domnul Stan Nicusor.
Cine este pentru? ÎI mai formulam o dqt~?
Cine este pentru? majoritate de voturi, voturi împotriva? O voturi,

abtineri? 3 voturi (Poterasu C., Fuciu D., Mircea V.)
Acest amendament a fost adoptat.

Va supun la vot proiectul de hotarâre în integralitatea lui proiect de
hotarâre privind participarea Municipiului Bucuresti În calitate de
partener la proiectul cu finantare nerambursabiIa .... , nu a-ti facut un
amendament, a-ti cerut niste relatii stimate domn.

Domnul consilier aeneral Poterasu Cornel Constantin
Am cerut niste relatii si domnul director a spus .

Domnul presedinte de sedinta Mura Calin
Pe care domnul director Ancuta vi le-a oferit.,

Domnul consilier aeneral Poterasu Cornel Constantin
..... domnul director a spus ca nu exista la si si-a asumat

raspunderea ca nu exista.

Doml1ul presedinte de sedinta Murg Calin
Stimate domn, care era amendamentul?

Domnul consilier aeneral Poterasu Cornel Constantin
Sa fie amânat pâna în sedinta urmatoare.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Acesta nu este un amendament, aceasta este o propunere.
Proiect de hotarâre privind participarea Municipiului Bucuresti

În calitate de partener la proiectul cu finantare nerambursabila
Open Cities În cadrul programului operational URBACT II.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotriva? 2 voturi
(Poterasu C., Meran [).), abtineri? O voturi.

•
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Acest proiect a fost adoptat.

Urmatorul proiect pe ordinea de zi, proiect de hotarâre privind
aprobarea protocolului de colaborare Între Ministerul Apararii si
Primaria Sectorului 5 pentru realizarea programului de construire
de locuinte pentru personalul Ministerului Apararii din fondurile
beneficiarilor pe terenul situat În strada Antiaeriana nr. 6 fost nr. 38
sector 5>.sirealizarea"".programuluide construire de locuinte sociale
de catre Primaria Sectorului 5 pe terenul situat În str. Antiaeriana nr.
6 fost nr. 38 sector 5 conform anexei care face parte integranta din
prezenta hotarâre. <t;.

Daca acesta presupune un vot de 2/3 si am sa va rog sa tinem mai
mult timp ridicata mâna. Exista amendamente la acest proiect? Nu.

Cine este pentru? 49 de voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? O

voturi.

Acest proiect a fost adoptat.

Urmatorul punct pe ordinea de zi, au cerut câtiva cetateni cuvântul,
va rog sa Îi ascultam. Au asteptat toata sedinta sa fie ascultati. În primul
rând vorbim de Organizatia Salvati Bucurestiul. O sa va rog sa ne
limitam la 2 minute si jumatate.

Domnul Dan Nicu$or
Buna ziua, În primul rând am venit astazi cu un mesaj de

colaborare din partea a 34 de organizatii, unele au specialisti cu studii În
strainatate pe toate domeniile, de la urbanism pâna la transparenta si am
fost tratati cu dispret, ne-ati acordat 3 minute astazi, Îmi pare foarte rau.
Am 3 puncte. Domnul Primar General nu mi-a raspuns la Întrebare, i-am
solicitat explicit sa spuna pentru fiecare din membrul Comisiei Tehnice
ce asociatie profesionala l-a recomandat. Legea spune: "Primarul
nominalizeaza pe baza recomandarilor asociatilor profesionale", nu mi-a
dat un raspuns, În termen de 1 O zile vom ataca În contencios aceasta
hotarâre de consiliu de la Asociatia Salvati Bucuresti-ul. Am venit astazi
În fata dumneavoastra cu acest proiect de regulament de comisie ca sa
terminam tot bâlciul care este de 4 luni de zile cu componenta acestei
comisii, pentru ca de 4 luni de zile vorbim de oameni si nu vorbim de
institutii. În propunerea noastra de regulament, daca deschideti la
paginile 4 si 5 o sa vedeti ca sunt responsabilitati Împartite pe institutii
profesionale, adica nu mai vorbim de oameni, ci vorbim de institutii care
au responsabilitatea pe mediu, pe patrimoniu si asa mai departe. Îmi
pare rau ca nu am putut sa cadem de acord asupra unui principiu si sa
nu ne tiganim asupra oamenilor. Si ultimul punct, ati semnat Pactul

pentru Bucuresti._1i :~momentui În care l-ati semnat, 41 dintre
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dumneavoastra stimati domni consilieri, ati semnat urmatorul lucru: ne, ,
obligam sa lucram Împreuna cu reprezentantii societatii civile pe un
proiect de hotarâre al Consiliului General pâna la 1 octombrie 2008 care
sa confere valoare juridica prezentului pact. A trecut 1 octombrie, nu s-a
întâmplat nimic, propunerea noastra este: vom veni pe 17 noiembrie cu
un proiect de hotarâre, cu tot ce este pact de competenta juridica a
Consiliului General si În conditiile .... Evident suntem dispusi la orice
dialog CLA dumneavoastra si înainte si dupa 17 noiembrie, iar daca acest
proiect de hotarâre nu este aprobat pâna la sfârsitul anului tin sa va
anunt ca vom actiona nominal În judecata pe consilierii din cauza carora
aceasta hotarâre nu este adoptata. ~'.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
As vrea sa fie clara o chestie: când spuneti "ati semnat", sa spuneti

si cine a semnat, pentru ca nu toti consilierii generali au semnat, eu nu Îi
cunosc, poate îi numiti dumneavoastra exact pentru ca .....

Domnul Dan Nicusor
41. Data trecuta am venit cu copii dupa semnaturile lor.

Domnul consilier general Stan Ion
În primul rând am doua neciaritati, nu am înteles cum va numiti.

Domnul Dan Nicusor
Dan Nicusor.
Domnul consilier general Stan Ion
Nu am înteles ce fundatie sau ce asociatie ., , ,

Domnul Dan Nicusor
Asociatia Salvati Bucuresti-ul si reprezint aici cele 34 de asociatii

care au initiat Pactul pentru Bucuresti.

•

~

Domnul consilier general Stan Ion
Eu am cumul de functii, sunt la sindicate, reprezint si federatii,

exact ce reprezentati dumneavoastra, daca vreti sa intrati Într-un
parteneriat sau într-o asociere cu Consiliul General. Dumneavoastra ca
persoana pe cine reprezentati? La ce va pricepeti sa faceti În "Salvati
Bucuresti-ul" acesta? Un proiect vag asa, sa salvam Bucuresti-ul de ce?
de câini?, de poluare? De aglomeratie? Spuneti exact ce vreti sa faceti
În program? Va rog frumos ..""

i ~h.
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Domnul Dan Nicusor
Vorbim de 34 de asociatii din care unele au specialisti În urbanism,

cum este Asociatia pentru Tranzitie Urbana, altele au specialisti În
patrimoniul istoric cum este Asociatia Pro Patrimoniu, altele au specialisti
În administratia locala, cum este Societatea Academica Româna sau,
Alianta Civica .,

Domnul consilier:..qeneral Stan Ion
Asta am Înteles, dar dumneavoastra la ce sunteti bun?, ,

Domnul presedinte de sedinta Muro Calin
Domnul Stan, haideti sa nu exageram .

Domnul Dan Nicusor
Eu am fost Însarcinat de aceste 34 de organizatii sa le reprezint

aici 3 minute.

Domnul consilier oeneral Stan Ion
Domnul presedinte, am o sugestie pentru dumneavoastra, daca Îmi

permiteti domnul. ..... deci nu vorbiti În numele nostru ca veti da În
judecata sau ca veti ataca o hotarâre a Consiliului General pentru ca
dumneavoastra nu aveti calitatea. Noi suntem alesi de bucuresteni si
daca facem bine sau rau ne judeca ei, nu o fundatie. Dumneavoastra
aveti calitatea de exemplu eu nu am semnat Pactul pentru Bucuresti
si Îmi pare bine ca nu l-am semnat pentru ca nu .

Domnul Dan Nicusor
Eu cred ca l-ati semnat.,

Domnul consilier oeneral Stan Ion
Ascultati-ma, daca l-am semnat Înseamna ca l-am semnat În

necunostinta de cauza, nu v-am vazut pe dumneavoastra, pentru ca
daca Îmi faceati aceasta expunere nu ÎI semnam. Spuneti-mi punctual ce
vreti sa faceti În cadrul acestui pact. Vreti sa puneti copaci? Vreti sa luati
molozul? Vreti sa desfiintati câinii? Vreti sa faceti scoli? Ce vreti sa
faceti? Ca avem arhitecti pentru avem la comisia avem ce
faceti dumneavoastra exact?,

•
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Domnul presedinte de sedinta Muro Calin
Noi am primit mesajul din partea dumneavoastra, domnul Nicusor

Dan, va multumiIllJfumos;~_.Urmatorul~'~t' ~~mnui Adam Doru.
' ••.._ 4.~~;1-.\
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Domnul presedinte de sedinta Muro Calin
.......... Ati primit aprobarea sa va adresati Consiliului, va astept.
Deci domnul Adam Doru nu este prezent În sala.
Domnul Mocanu Marian a cerut permisiunea sa se adreseze

Consiliului. Este În sala?

DOJl1nulMocanu Marian
Domnule presedfnte va apreciem amabilitatea de a ne permite sa

ne exprimam pentru grupul de protest anticoruptie, ce are În componenta
sa combatanti din decembrie 1989 dupa cum de altfel Consiliul General
În anul 2003 ~ pus aceasta denumire. Deci referitor la solicitarile grupului
de protest anticoruptie, care nu are personalitate juridica, facem referire
la actele statului român, inclusiv la Constitutie, care dupa cum cunoasteti
si dumneavoastra si am pus la dispozitie documentele În cauza, aceste
acte normative sunt gâtuite totusi de acte administrative care au o forma
flagranta, este vorba de Hotarârea 242 prin care au fost legalizate
infractiunile savârsite de fostul secretar Stanescu Dumitru.

Domnul presedinte de sedinta Muro Calin
Hotarârea Consiliului General la ea va referiti? Din ce an?,

Domnul Mocanu Marian

Sigur, este vorba de Hotarârea 242 din anul 2005. De altfel
singurele autoritati cu competenta materiala În ceea ce priveste
problemele revolutionarilor sunt Autoritatea legislativa, Parlamentul
României, prin comisia de specialitate si respectiv autoritatea executiva,
Guvernul României, Secretariatul pentru probleme revolutionarilor. În
principal este vorba despre conditiile În care colegii mei pentru care am
mandat sa Îi reprezint legal au ajuns Într-o forma de greva de protest
permanenta si implicit greva foamei pâna la epuizare fizica, iar
administratia publica locala nu a facut absolut nimic decât sa Întretina
acest conflict. Recent am vorbit cu Primarul General al Municipiului
Bucuresti, cu Prefectul Municipiului Bucuresti si bineînteles cu
dumneavoastra domnule presedinte de sedinta. Va pun În vedere ca În
acest conflict sunt implicati minori si legea În statul român spune ca
respectarea drepturilor si protectia copilului prin lege este obligatorie. De
altfel am adus acte de la toate autoritatile de stat si nici pâna În prezent
nu reusim sa strângem la un loc, nu noi este treaba autoritatilor loca le ca
autoritatile decidente sa gaseasca o solutie. Precizez ca doar Prefectul •
Capitalei s-a aratat disponibil În a angaja pe competenta sa legala
aplanarea acestui conflict printr-o solutie corespunzatoare si solicit din

partea dumneavo~~tr~~le presedinte de sedinta ca împreuna cu
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Prefectul Capitalei, Împreuna cu o parte din consilierii generali care au
dat curs acestei probleme majore la nivel comunitar, ca În cazul În care
nu se va solutiona va deveni o problema de stat si de altfel daca mâine
nu vom avea discutie În care sa vina persoane decidente din cadrul
Primariei, din cadrul Consiliului General si am În vedere consilieri
generali care cunosc aceasta situatie. Deci mergem pe discutia avuta cu
Primaria În mandatul Primarului General Videanu Adrian, care vrut sa
duc~ la tndeplinire Ho1arârea 95 În conditii de deplina legalitate si nu i s
a permis. Deci am aceasta solicitare ca mâine sa Începem solutionarea
acestui conflict, sau În cazul În care nu se vrea solutionarea acestui,

conflict de luni vom avea permanent o greva ln fata Primariei Capitalei.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Domnul Mocanu am luat act dar ca un sfat personal, va rog nu

amenintati Consiliul., ,

Domnul Mocanu Marian

Nu amenintam domnul presedinte este situatia de constrângere si
gradul de insuportabilitate la care am ajuns. Deci ca sa stam În fiecare zi
pe strada si cu copii care sunt minori cred ca este o problema deosebita
si vrem sa o solutionam.

Domnul presedinte de sedinta Muro Calin
Am luat act domnul Mocanu. Urmeaza domnul Soare Ion.

•
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Domnul Soare Ion

Domnule presedinte de sedinta al Consiliului General al
Municipiului Bucuresti Asociatia de proprietari bloc 181 reprezentata de
presedintele asociatiei Soare Ion din Bucuresti, Str. Traian nr. 181 sector
2 va aducem la cunostinta urmatoarele: În imobil locuieste si familia
Suceveanu Manda, În apartamentul 4, etaj 2 În baza contractului de
închiriere nr. 22411422 conform adresei 911/11.04.2007 transmit

asociatiei de proprietari Str. Traian nr. 181, sector 2 de catre SC
FOISOR SA, Str. Avram Iancu nr. 12 corpul B, sectorul 2 , Bucuresti pe
care o anexez. Începând cu anul 1994 si pâna În prezent locuiesc
permanent un numar de 10, 12, 14 persoane fara drepturi locative de
mentionat domnul Primar General, În apartamentul 4, etaj 2. Aceasta
situatie creata în imobil, în apartamentul 4, etajul 2 s-a datorat faptului ca
numita Suceveanu Manda începând cu anul 1993-2000 a fost menajera
lui Viorel Lis, poate îl cunoasteti? Viceprimar 1993-1996, la sectorul 2,
viceprimar al Capitalei 1997-1998 si Primar General al Capitalei 1999

2000 .. Pre~int foto,~ din ziarul Libertatea din data de 09.09 când
menajera vlrld~>a . ;1.s;~.
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Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Soare haideti sa venim pe subiect, daca avem un subiect.

Domnul Soare Ion

E, da nu ma lasati ca eu am ascultat aici ore Întregi, va rog. În
aceasta perioada ne-am adresat În repetate rânduri cu memorii si petitii
Primariei Sectorului 2.J.SC FOISOR SA, care are În evidenta situatia
contracte1or de Închiriere pe care spunea domnul Primar General În
conformitate cu prevederile Legii locuintelor nr. 114/1996, Administratia
Fondului Imobiliar Bd. Regina Elisabeta, Primaria Capitalei.

Va aducem la cunostinta ca am solicitat În repetate rânduri care
este institutia din municipiul Bucuresti care are În evidenta, gestioneaza
si repartizeaza locuintele din fondul locativ de stat conform legii
locuintelor. În toate raspunsurile transmise la memoriile sau petitiile
depuse nu am primit raspunsuri c1are care este institutia care are În
evidenta, gestioneaza si repartizeaza locuintele din fondul locativ de stat
conform Legii locuintelor nr. 114/1996, am anexat si cele 4 adrese. Fata
de cele transmise de aceste institutii ale statului care nu mentioneaza, ,
situatia privind evidenta, gestionarea si repartizarea locuintelor din fondul
locativ de stat conform Legii locuintelor nr. 114/1996. Regulamentul de
repartizare a locuintelor si a terenurilor aferente acestora conform legii
din fondul locativ de stat, În Hotarârea C.G.M.B. 42/13. 02. 2005.
Articolul 19), aici Începe Încurcatura , schimbul de locuinte ,transferul de
contracte de Închiriere,Închiriere spatiu, vor fi efectuate de catre
institutiile sau servicii publice de administrarea fondului imobiliar, ce rol o
fi având acest fond imobiliar? Cu acordul Compartimentul de Spatiu
Locativ din cadrul Primariei de sector, care de asemenea creeaza o
confuzie care da posibilitatea Primarie Sector 2, Administratiei Fondului
Imobiliar, societatii comerciale sa nu clarifice .,

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Am retinut mesajul dumneavoastra, sper sa ÎI lasati si scris.

Domnul Soare Ion
Dati voie domnule mai am doua fraze, .., sa nu clarifice aceasta.

situatie. Domnule presedinte de sedinta a Consiliul General al
Municipiului Bucuresti va rugam sa analizati cele prezentate În memoriu
si În plenul Consiliului General al Municipiului Bucuresti, ma deranjeaza
ca eu i-am ascultat pe toti si pe mine nu ma asculta nimeni, sa dispuneti
abrogarea regulamentului de repartizare a locuintelor si terenurile
aferente acestora conform Legii 114/1996 din fondul locativ de stat
mentionat În Hotarh ,Q~r.42/2005. Va rugam sa analizati si sa dispuneti
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redactarea unui regulament al locuintelor si terenurile aferente acestora
conform Legii 114/1996 În care sa se mentioneze si sa rezulte institutia
din Municipiul Bucuresti care are În evidenta, gestioneaza si repartizeaza
locuintele din fondul locativ de stat. În noul regulament se va definitiva
institutia .,

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Vf;Jmultumesc cLomnulSoare.

Domnul Soare Ion

Un pic mai am, doua rânduri domnul~ care va avea În evidenta
gestionarea, se cunoaste ca nu suntem cu caracter român, gestionarea,
repartizarea locuintelor din fondul locativ de stat În conformitate cu
prevederile ..... Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta MurQ Calin
Mai este cineva din partea Sindicatului Politistilor si Vamesilor. Va

rog.

•

Domnul Lincu Vasile

Domnule presedinte, doamnelor si domnilor consilieri generali ma
numesc Lincu Vasile sunt presedintele Sindicatului National al Politistilor
si Vamesilor PROLEX având peste 1000 de membrii politisti comunitari
În Bucuresti si peste jumatate din politia nationala din cadrul Directiei
Generale de Politie Municipiul Bucuresti putem spune ca cunoastem
problemele acesto~ categorii profesionale. În acest moment putem afirma
ca În cadrul politiei nationale În Bucuresti se Înregistreaza o criza majora
de personal de' autoritate si de profesionalism. În aceste conditii ca o
solutie pentru ordinea si siguranta publica În Bucuresti este politia
comunitara. Noi militam pe'ntru un statut special pentru politia comunitara
si pentru drepturi profesionale si salariale egale pentru toti politistii
comunitari din Bucuresti. Este inadmisibil ca drepturile salariale si
profesionale ale acestora sa difere de la un sector la altul, de la o
primarie la alta. Noi solicitam si va rugam sa adoptati o hotarâre de
Consiliu astfel Încât si politistii comunitari din cadrul Directiei Generale
de Politie a Municipiului Bucuresti sa aiba spor de dispozitiv si norma de
hrana similar cu politistii din celelalte sectoare. De asemenea vreau sa
precizez ca politia comunitara potrivit legii politiei este forta
complementara de ordine si siguranta publica, ei desfasoara activitati
similare cu politia nationala, au aceleasi probleme, aceleasi riscuri, au
atributii similare iar salarizarea acestora este la salariul minim pe
economie. Am un fluturas de la un agent superior, adica ultimul grad

profesional care d~de ani de munca are 6.500.000 si nu este cel?'~ ')~4~~;~~, ~:t~ .l, <1>'

,~"",I'Jj~. t1~'olo.::.. ~.O\fi' ""'~:!



mai mic salariu. Ceea ce v-am solicitat si va rugam sa adoptati proiectul
de hotarâre privind acordarea sporului de dispozitiv si normei de hrana.
Am documente din care rezulta baza legala si hotarârii ale consiliului
local de la alte primarii. O sa le las la Secretariat si va rugam sa adoptati
aceste hotarârii.

Domnul presedinte de sedinta Mura Calin
Va· multumesc .pentru participare si declar sedinta ordinara a

Consiliului General al Municipiului Bucuresti din 29.10.2008, Închisa.

Sedinta s-a Încheiat la orele 18.30.

PRESEDINTE DE SEDINTA

Murg Calin

Întocmit

M.Anghel tiF. Cotrobas
A.Preoteasa .

CONSILIERI

Verificat

Sef Birou
Redactare Hotarâri C.G.M.S
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